
Protokół 

z obrad LV Sesji Rady Gminy Gostynin 

z dnia 29 grudnia 2023 r. 

 

 

Stan Rady Gminy  - 15 radnych 

Obecnych  - 12 radnych 

Lista obecności radnych w załączeniu. 

Zaproszeni i goście w/g listy obecności. 

 

W sesji udział wzięli: 

1. Wójt Gminy – Edmund Zieliński 

2. Sekretarz Gminy – Marzena Bulińska 

3. Skarbnik Gminy – Patrycja Rosa 

4. Mecenas – Konrad Wypych 

5. Kierownik GOPS – Magdalena Dołęga 

6. Kierownik RI – Krzysztof Czerwiński 

 

 

Do punktu 1-go. 

Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Otwarcia sesji o godz. 9.10 dokonała Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska, 

powitała Państwa Radnych, Wójta Gminy Gostynin, Panią Skarbnik Gminy, Panią Sekretarz Gminy, 

Panią Kierownik GOPS, Pana Mecenasa, pracowników Urzędu Gminy, witam serdecznie Sołtysów. 

Na podstawie listy obecności stwierdziła prawomocność i rozpoczęła obrady. 

Przewodnicząca Rady Gminy Renata Kędzierska: czy do przedstawionego porządku obrad mają 

Państwo jakieś wnioski, bądź uwagi?  

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado! chciałbym przyśpieszyć 

procedowanie pkt. 5 i pkt 6, czyli zamienić pkt 3 i 4 w obecnym porządku obrad, pkt 5 i 6 przyśpieszyć 

i zrobić pkt 3 i 4, natomiast pkt 3 i 4 w porządku obrad miałyby pkt 5 i 6, żeby Uchwały zmieniające 

Budżet roku 2023 przyśpieszyć procedowanie iż chcemy uruchomić ewentualne płatności po 

uchwaleniu tejże zmiany, Dziękuję.  

Radni zmiany do porządku obrad wraz ze zamianą pkt 5 i 6 w pkt 3 i 4 zaopiniowali pozytywnie                 

11 głosami za.  

Radni nowy porządek obrad wraz ze zmianami zaopiniowali pozytywnie 11 głosami za. 

 

Do punktu 2-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska odczytała: Sprawozdanie Wójta z 

działalności za okres międzysesyjny i z realizacji uchwał Rady Gminy Gostynin. 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado! Niniejszym przekładam 

sprawozdanie z działalności Wójta za okres międzysesyjny to jest od 30 listopada 2023r.  do 28 grudnia 

2023r. 

W tym czasie odbyłem 5 spotkań poza Urzędem Gminy:  

- w dniu 1 grudnia uczestniczyłem w obchodach 84. Rocznicy Rozstrzelania Mieszkańców Gostynina 

w Woli Łąckiej 

- w dniu 5 grudnia uczestniczyłem w uroczystości poświęcenia i przekazania sztandaru Szkole 

Podstawowej w Solcu 

- w dniu 12 grudnia brałem udział w warsztatach dotyczących systemu zarządzania kryzysowego w 

województwie mazowieckim, które odbyły się w Grodzisku Mazowieckim 

- w dniu 13 grudnia uczestniczyłem w uroczystości z okazji Dnia Patrona Szkoły Podstawowej w 

Lucieniu 

- w okresie przedświątecznym uczestniczyłem również w kilku spotkaniach wigilijnych 



Wydałem 14 zarządzeń Wójta różnej treści dot. planów finansowych, m.in. funkcjonowania Urzędu, 

rezygnacji z prawa pierwokupu, szczegóły macie Państwo w sprawozdaniu. 

 

I. W zakresie Referatu Finansowego. 

1. Wydano 10 zaświadczenia i 3 informacje w sprawie posiadania gruntów, dochodowości oraz 

niezaleganiu w podatkach.  

2. Wprowadzono 63 zawiadomienia o zmianach w danych ewidencji gruntów. 

3. Wydano 2 decyzję w sprawie umorzenia zaległości podatkowej w łącznej kwocie należności głównej 

21 230,10 zł i 1 165,00 zł odsetek.   

W zakresie spraw oświatowych: 

1. W dniach 1-4 grudnia wysłano do Ministerstwa Cyfryzacji wniosek dla każdej szkoły o przyznanie 

kodu świadczenia dla nauczyciela bonu na laptop. 

2. W dniu 5 grudnia przesłano informację wraz z notą obciążeniową dot. kosztów za 2023 rok 

ponoszonych przez Gminę Gostynin na utrzymanie dzieci zamieszkałych na terenie Gminy Miasta 

Gostynin, Gminy Łąck, Gminy Nowy Duninów, Gminy Baruchowo oraz Gminy Miejskiej Lubień Kujawski 

a uczęszczających do punktów przedszkolnych i oddziałów przedszkolnych prowadzonych przez 

Gminę Gostynin. 

3. W dniu 8  grudnia br. odbyły się egzamin na awans zawodowy nauczycieli mianowanych. Stopień 

nauczyciela mianowanego uzyskał nauczycieli Szkoły Podstawowej im. Władysława Broniewskiego  

w Lucieniu. 

4. W dniach  11-12 grudnia 2023 r. wypłacono świadczenia pomocy materialnej o charakterze 

socjalnym  - stypendium szkolne za okres 01.09.2023 r. - 31.12.2023 r. dla 91 uczniów w tym 2 uczniów 

z Ukrainy na kwotę 63.327,54 zł. 

5. W dniu 14 oraz 27 grudnia br. wypłacono pomoc z funduszu zdrowotnego dla nauczycieli  

i emerytowanych nauczycieli na kwotę 3.450,00 zł. 

6. W dniu 20 grudnia br. wysłano do MINISTERSTWA EDUKACJI I NAUKI w Warszawie sprawozdanie 

końcowe do porozumienia MEiN/2023/DPI/587 i porozumienia MEiN/2023/DPI/2615 z realizacji 

zadania dofinansowanego w ramach przedsięwzięcia pn. Poznaj Polskę w roku 2023. 

7. W dniu 21 grudnia br. wysłano do Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Gostyninie informację 

o liczebności dzieci i młodzieży w placówkach oświatowych na terenie Gminy Gostynin. 

8. W dniu 27 grudnia br. wysłano do dyrektorów szkół gminnych pismo dot. przeprowadzenie weryfikacji 

danych zgromadzonych w Systemie Informacji Oświatowej (SIO) na dzień  

30 września 2023 r., które będą wykorzystane do kalkulacji części oświatowej subwencji ogólnej na rok 

2024.  

9. W okresie sprawozdawczym zatwierdzono aneks do arkusza organizacyjnego dla  Szkoły 

Podstawowej im. Orła Białego w Białotarsku, Szkoły Podstawowej w Teodorowie. Aneksy do arkusza 

organizacyjnego zostały wprowadzone ze względu na przydział godzin nauczycielom w związku z 

orzeczeniami o potrzebie kształcenia specjalnego oraz w związku z powrotem nauczyciela z dłuższej 

nieobecności. 

10. Na bieżąco załatwiane są sprawy związane z funkcjonowaniem i działalnością szkół z terenu Gminy 

Gostynin. 

II. W zakresie Referatu Zagospodarowania Przestrzennego 

1. Wydano 17 decyzji o warunkach zabudowy,  42 projekty decyzji są w uzgodnieniach. 

2. Wydano 6 decyzji o ustaleniu lokalizacji inwestycji celu publicznego, 8 projektów decyzji jest w 

uzgodnieniach. 

3. Wydano 2 decyzje zmieniające warunki zabudowy. 

4. Wydano 6 decyzji o przeniesieniu decyzji o warunkach zabudowy. 

5. Wydano 10 zaświadczeń o przeznaczeniu gruntów w miejscowych planach zagospodarowania 

przestrzennego. 

6. Wydano 21 zaświadczeń o braku miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego. 

7.Wydano 1 zaświadczenie o przeznaczeniu gruntów w studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy Gostynin. 



8. Wydano 3 postanowienia o zgodności projektu podziału nieruchomości z miejscowym planem 

zagospodarowania przestrzennego lub z przepisami odrębnymi. 

9. Wydano 1 wypis i wyrys z miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego. 

10. Nie wydano decyzji o środowiskowych uwarunkowaniach zgody na realizację przedsięwzięcia. 

11. Nie wydano wniosków o wydanie decyzji o środowiskowych uwarunkowaniach zgody na realizację 

przedsięwzięcia. 

III. W zakresie Referatu Geodezji, Gospodarki Gruntami i Rolnictwa  

1. Wpłynęło 5 wniosków o dokonanie podziału nieruchomości. 

2. Wydano 10 decyzji zatwierdzających podział nieruchomości.  

3. Wydano 6 zawiadomień o ustaleniu numeru porządkowego budynku. 

4. Wydano 3 oświadczenia o pracy w gospodarstwie rolnym. 

5. Sprzedano działkę o nr ewid. 80 położoną w m. Huta Zaborowska. 

6. Nabyto działki o nr ewid. 31/11 i 31/15 w m. Choinek przeznaczone pod drogę gminną.  

7. Zawarto 1 umowę dzierżawy na część działki o nr 177 w miejscowości Leśniewice.  

8. Wpłynął 1 wniosek o kontynuację dzierżawy działki o nr ewid. 78 w m. Rumunki.            

9. Dokonano 17 oględzin drzew zgłoszonych do usunięcia na gruntach osób fizycznych. 

10. Dokonano 1 oględzin drzew zgłoszonych do usunięcia przez firmę Fenzo Sp. z .o.o. 

11. Dokonano 1 oględzin drzew zgłoszonych do usunięcia w pasie drogowym. 

12. Dokonano 1 oględzin drzew zgłoszonych do usunięcia przez Starostę Gostynińskiego i wydano 

decyzje zezwalającą na ich usunięcie.              

13. Wydano 2 decyzje zmieniające decyzje zezwalające na usunięcie drzew dla Mazowieckiego 

Zarządu Dróg Wojewódzkich w Warszawie w zakresie terminu ich obowiązywania.                                          

14. Przeprowadzono 30 kontroli dot. spalania odpadów w paleniskach domowych i przestrzegania 

przepisów uchwały antysmogowej dla województwa mazowieckiego na terenie Gminy Gostynin. 

IV. W zakresie Referatu Rozwoju Gospodarczego 

I. Zamówienia publiczne 

1. Podpisano umowę na udzielenie i obsługę kredytu długoterminowego z przeznaczeniem na 

sfinansowanie planowanego deficytu budżetu z Bankiem Gospodarstwa Krajowego. 

2. Podpisano umowę na dostawę oleju opałowego lekkiego do szkół i budynków gminy na rok 2024 z 

firmą PHU Petromot …………………………… ul. Konińska, Skulsk. 

3. Podpisano umowę na dostawę gazu do Szkoły Podstawowej w Sierakówku na rok 2024 z firmą: 

SAGA GAZ Sp. zo.o. z Kutna. 

4. Podpisano umowę na odbieranie i zagospodarowanie odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości zamieszkałych, rekreacyjno – wypoczynkowych i PSZOK zlokalizowanych na terenie 

Gminy Gostynin z Zakładem Gospodarki Komunalnej i Mechanizacji Rolnictwa Sp. z o.o. Baruchowo. 

II. Inwestycje realizowane w ramach budżetu i funduszy sołeckich 

1. Zakupiono materiały (orynnowanie) na wykonanie zadaszenia nad wejściem do świetlicy wiejskiej w 

m. Skrzany. 

2. Wykonano monitoring wizyjny na terenie placów zabaw w m. Nagodów i Bierzewice w ramach 

środków pochodzących z funduszy sołeckich. 

3. Wykonano utwardzenie terenu przy świetlicy w m. Bierzewice. 

4. Zakupiono elementy ogrodzenia dla działki gminnej w m. Stanisławów Skrzański w ramach funduszu 

sołeckiego. 

5. Zakupiono materiały na wykonanie utwardzenia ternu przy budynku świetlicy wiejskiej w m. 

Dąbrówka w ramach funduszu sołeckiego. 

6. Opracowano dokumentację projektową w związku z realizacją zadania pn.: „Budowa parkingu przy 

szkole w Solcu” (dokumentacja projektowa). 

7. Zakończono w roku 2023 realizację zadania pn.: „Budowa świetlicy wiejskiej w m. Krzywie” (działka 

będąca własnością gminy). 

8. Zakończono w roku 2023 realizację zadania pn.: „Budowa świetlicy wiejskiej na działce gminnej nr 

ewid. 25/4 w m. Halinów” (działka będąca własnością gminy). 

9. Zakończono w roku 2023 realizację zadania pn.: „Budowa świetlicy wiejskiej w m. Budy Kozickie” 

(działka będąca własnością gminy). 



10. Zakończono w roku 2023 realizację zadania pn.: „Budowa świetlicy wiejskiej w m. Choinek” (działka 

będąca własnością gminy). 

11. Zakończono realizację zadania pn.: „Rozbudowa boiska szkolnego na terenie Szkoły Podstawowej 

w Zwoleniu”. 

12. Zakończono, ale odebrano z wadami inwestycję pn.: „Modernizacja boiska sportowego przy Szkole 

Podstawowej w Białotarsku”. Wady zostaną usunięte wiosną w roku 2024r. 

13. Opracowano dokumentację projektową do uzyskania pozwolenia na budowę w związku z realizacją 

zadania pn.: „Rozbudowa budynku Szkoły Podstawowej w Solcu”. 

III. Inwestycje wodno- kanalizacyjne 

1. Zakończono realizację zadania pn.: „Budowa studni głębinowej w m. Sieraków”. 

2. Zakończono realizację zadań polegających na rozbudowie sieci wodociągowej miejscowości 

Bierzewice, Klusek oraz Mysłownia Nowa (łączna długość wybudowanej sieci wodociągowej 1 279 mb) 

IV. Inwestycje drogowe (realizowane w ramach budżetu i funduszy sołeckich) 

1. Zmodernizowano i odebrano odcinek 300 m drogi dojazdowej do gruntów rolnych w m. Gulewo. 

Modernizacja współfinansowana ze środków budżetu Województwa Mazowieckiego. Koszt 

przebudowy 311 100,00 zł, w tym dofinansowanie 150 000,00 zł. 

2. Przebudowa drogi gminnej w m. Antoninów - wykonano 315m , zakończono – nie odebrano . Odbiór 

będzie kontynuowany w 2024r. po dopełnieniu wszystkich formalności związanych z zajęciem działek 

nr 80/1 i 88/1 sąsiadujących z przebudowaną drogą. Koszt przebudowy 240 465,00 zł. 

3. Przebudowa drogi w m. Bierzewice, dł. 122 m – nie odebrano z powodu wady, tj. braku spadków 

poprzecznych nawierzchni. Odbiór będzie kontynuowany po usunięciu wady koszt przebudowy 212 

544,00 zł. 

4. Opracowano projekty przebudowy dwóch dróg w m. Bierzewice (osiedle) na działkach nr ewid. 46/8, 

46/24, 49/3 oraz drogi na dz. nr ewid. 69/26, 69/27. 

5. Opracowano projekt stałej organizacji ruchu dla drogi Gorzewo – Klusek. Projekt wprowadza próg 

zwalniający i jego oznakowanie w pobliżu ośrodka „La Playa” w m. Klusek. 

6. Opracowano projekt stałej organizacji ruchu – skrzyżowanie drogi gminnej nr 140213W z droga 

powiatową 1404w m. Teodorów (przy szkole). 

7. Opracowano projekt stałej organizacji ruchu  dla drogi gminnej nr 140233W  odcinek Mysłownia 

Nowa – Bielawy. 

V. Inne działania Referatu Rozwoju Gospodarczego 

1. Wydano łącznie 2 decyzje na lokalizację, prowadzenie robót oraz umieszczenie w pasie drogowym 

dróg gminnych urządzeń infrastruktury technicznej niezwiązanych z potrzebami zarządzania drogami 

lub potrzebami ruchu drogowego. 

2. Wydano 2 uzgodnienia na lokalizację urządzeń infrastruktury technicznej na nieruchomościach 

stanowiących drogi wewnętrzne. 

3. Podpisano 7 umów na dzierżawę nieruchomości stanowiących drogi wewnętrzne w związku z 

prowadzeniem robót i umieszczeniem urządzeń infrastruktury technicznej na nieruchomościach. 

V. W zakresie Referatu Spraw Obywatelskich, samodzielnego stanowiska ds. Obrony Cywilnej 

• Wpłynęło 26 wniosków dotyczących wpisania, zmiany lub wykreślenia w Centralnej Ewidencji 

Działalności Gospodarczej. 

• Przyjęto 105 wniosków dotyczących zastrzeżenia nr pesel. 

Zdarzenia w ewidencji ludności  

• urodzeń  – 4  

• zgonów – 11 

• zameldowań na pobyt stały – 18 

• zameldowań na pobyt czasowy – 2 

• wymeldowania z pobytu stałego – 15 

• wymeldowania z pobytu czasowego – 1  

• wydanych zaświadczeń dot. zameldowań – 16 

• udostępnienie danych osobowych – 15 

dowody osobiste  

• przyjęcie wniosków dowodowych – 49 



• wydanie dowodu osobistego – 69 

• unieważnionych  dowodów – 54 

Gminna Komisja Rozwiązywania Problemów Alkoholowych  

Odbyło się 1 posiedzenia komisji. 

Rozpatrzono ogółem 9 wniosków.  

Pozytywnie zaopiniowano 9 zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych. 

Do Sądu skierowano 1 wniosek w celu wydania postanowienia co do dalszego leczenia osoby 

uzależnionej. 

VI. W zakresie Promocji i Funduszy Pomocowych 

• Bieżąca publikacja aktualności i wydarzeń gminnych na stronie internetowej gminy; 

• Współpraca przy  opracowaniu strategii OFM jako partnera projektu.- Obszar Funkcjonalny Miasta 

Płocka. pracowano Strategię Rozwoju Ponadlokalnego dla Partnerstwa „Obszar Funkcjonalny Miasta 

Płocka”  

• Organizacja uroczystości obchodów 84. rocznicy rozstrzelania mieszkańców Gostynina i Ziemi 

Gostynińskiej przez hitlerowców w 1939r – Wola Łącka 1 grudnia. 

• Organizacja  andrzejkowego  turnieju szachowego dla młodzieży szkolnej o Puchar Wójta 2,3 grudnia. 

• Wysłano życzenia świąteczne  

• W trakcie realizacji projekt partnerski pt. ”Mazowiecki program przygotowania szkół, nauczycieli i 

uczniów do nauczania zdalnego” 

• Otrzymano informację o końcowym pozytywnym rozliczeniu projektu „ Cyfrowa Gmina” 

• Złożono wnioski aplikacyjne na zadania: 

1. W ramach naboru: Dotacje z budżetu Województwa Mazowieckiego na zadania określone w ustawie 

o ochronie gruntów rolnych i leśnych - nabór na rok 2024 ogłoszonym przez: Urząd Marszałkowski 

Województwa Mazowieckiego na zadanie „Modernizacja drogi dojazdowej do gruntów rolnych w 

miejscowości Gulewo” -  kwota dofinansowania 50% kosztów zadania.  

2. W ramach konkursu: Program Dotacyjny "Niepodległa" - edycja 2024 ogłoszonym przez: Biuro 

"Niepodległa” – wniosek złożony za pośrednictwem Gminnej Biblioteki Publicznej w Gostyninie z/s w 

Solcu, na zadanie pn. „Bitwa Warszawska 1920 - upamiętnienie ważnego historycznego wydarzenia w 

formie nowoczesnego środka przekazu jakim jest mural”  

• Wnioskowana kwota – 28 050,00 zł  

• Całkowity koszt zadania – 33 000,00 zł  

• Złożono wnioski rozliczające na projekty: 

1. W ramach pomocy finansowej z budżetu Województwa Mazowieckiego w ramach Mazowieckiego 

Instrumentu Wsparcia „Autobusy dla mazowieckich szkół” realizowanego w latach 2023–2024. Kwota 

dofinansowania  300 tyś. 

2. W ramach zadania Przebudowa dróg gminnych - „Modernizacja drogi dojazdowej do gruntów rolnych 

(droga wewnętrzna w m. Gulewo) w miejscowości Gulewo”. 

3. Bieżące sprawy referatu (dotyczące budynku w miejscowości Białe 33, ewidencja innych obiektów 

świadczących usługi hotelarskie, obiektu nie będącego obiektem hotelarskim /gospodarstwo 

agroturystyczne/ i inne). 

VII. W zakresie Referatu Gospodarki Odpadami 

• Wpłynęło 23 deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, (w tym 5  

pierwszych, 12 zmieniających, 5 zerujących, 1 korekta); 

• Wysłano 5 zawiadomień z informacją o numerze rachunku bankowego po złożeniu przez właściciela 

nieruchomości pierwszej deklaracji; 

• Wpłynęło 16 zgłoszeń do ewidencji zbiorników bezodpływowych i przydomowych oczyszczalni 

ścieków; 

• Przyjęto i wprowadzono do Centralnej Ewidencji Emisyjności budynków 7 deklaracji  dotyczących 

źródeł ciepła  i źródeł spalania paliw. 

• Przyjęto 3 oświadczenia w związku ze zmianą deklaracji CEEB. 

• Przyjęto od właścicieli nieruchomości niezamieszkałych (podmiotów gospodarczych prowadzących 

działalność gospodarczą) nie objętych systemem gospodarowania odpadami przez gminę: 



- 10 dowodów uiszczenia opłaty za odbiór odpadów pochodzących z prowadzonej działalności, 

(Obowiązek kontroli wynika z art. 6 ust. 5a ustawy o utrzymaniu czystości i porządku w gminach, Dz. 

U. 2022 poz. 2519);   

• Wpłynął 1 wniosek o udzielenie ulgi w opłacie za gospodarowanie odpadami komunalnymi; 

• Wpłynęło 1 odwołanie od decyzji orzekającej odmowę umorzenia zaległości za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi. Odwołanie z pismem przewodnim oraz aktami sprawy przekazano do 

Samorządowego Kolegium Odwoławczego w Płocku.  

W związku z 3 prowadzonymi postępowaniami o udzielenie ulgi w opłacie  wysłano: 

- 5 postanowień; 

- 3 wezwania. 

• Zaksięgowano 1843 wpłaty za odpady komunalne na łączną kwotę 254 109,77 zł; 

• W związku z prowadzoną egzekucją zaległości wystawiono: 

*  73 upomnienia na łączną kwotę 55 332,71 zł 

*  4 tytuły wykonawcze na łączną kwotę 2 829,25 zł  

• Wygenerowano i wydano 150  kompletów kodów kreskowych do identyfikacji worków na odpady 

komunalne dla właścicieli nieruchomości z terenu Gminy Gostynin; 

• Wysłano  do Wykonawcy 9 zgłoszeń: 4 dotyczące wstawienia bądź zabrania pojemników 

mieszkańcom, oraz 5 dotyczących  braku odbioru odpadów.  

• Wysłano 1 wezwanie do złożenia deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi do właściciela nieruchomości, który  nie dopełnił  ustawowego obowiązku. 

• Sporządzono i przesłano do Wykonawcy comiesięczne zestawienie z wykazem nieruchomości z 

których należy odebrać odpady komunalne. 

• Na podstawie z art. 5a i 5aa oraz art. 9u i 9v ustawy o utrzymaniu czystości i porządku w gminach, 

przeprowadzono 48 kontroli nieruchomości w zakresie posiadania umów i dowodów potwierdzających 

wywóz nieczystości ciekłych z nieruchomości oraz posiadania kompostownika i kompostowania w nim 

bioodpadów. Z każdej kontroli został sporządzony protokół dla każdej ze stron. 

• Wspólnie z referatem Geodezji Gospodarki Gruntami i Rolnictwa przeprowadzono kontrole palenisk 

indywidualnych w gospodarstwach domowych na terenie Gminy Gostynin; 

• Ilość odebranych odpadów od właścicieli nieruchomości zamieszkałych oraz rekreacyjno-

wypoczynkowych w miesiącu listopadzie  wynosi – 209,68 Mg,  

• Dokonano rozliczenia usługi odbioru odpadów za miesiąc listopad 2023 r. i wysłano Wykonawcy 

informację o kwocie należnej na kwotę 183 348,79 zł brutto. 

• W dniu 11 grudnia 2023 r. została podpisana umowa na 2024 rok z Przedsiębiorstwem przemysłowo-

Handlowym „HETMAN” na odbiór padłych zwierząt z terenu Gminy Gostynin; 

• W dniu 19 grudnia 2023 r. Wójt Gminy Gostynin przy kontrasygnacie Zastępcy Skarbnika Gminy 

podpisał umowę na odbiór odpadów komunalnych z nieruchomości zamieszkałych, rekreacyjno-

wypoczynkowych i PSZOK zlokalizowanych na terenie Gminy Gostynin,  oraz na wywóz odpadów z 

nieruchomości należących do Gminy Gostynin oraz zebranych z terenu Gminy Gostynin. 

• Zakład Gospodarki Komunalnej i Mechanizacji  Sp. Z o. o. przygotował harmonogram odbioru 

odpadów komunalnych na 2024 rok, po weryfikacji i zatwierdzeniu przez Gminę Gostynin w dniu 19 

grudnia 2023 r. został zamieszczony na stronie internetowej Gminy Gostynin; 

• W dniu 6 grudnia 2023 roku odbyła się kontrola Schroniska dla bezpańskich zwierząt,  po której Wójt 

Gminy Gostynin podpisał umowę na odbiór bezpańskich zwierząt pochodzących z terenu Gminy 

Gostynin na 2024 rok.  

• W zakresie Punktu konsultacyjnego „Czyste Powietrze”: 

- udzielono mieszkańcom z terenu Gminy Gostynin 30 konsultacji w zakresie otrzymania dotacji na 

wymianę kopciucha z Programu „ Czyste Powietrze” oraz rozdano 30 ulotek informacyjnych. 

• Za pośrednictwem puntu konsultacyjnego „Czyste powietrze” złożono: 

- 5 wniosków o dofinansowanie na wymianę źródła ciepła w ramach programu czyste powietrze,   

- 7 wniosków o wypłatę środków po wykonaniu zadania z  dofinansowania w ramach programu czyste 

powietrze. 

• Przyjęto 5 zgłoszeń dotyczących bezdomnych, rannych oraz padłych zwierząt. 

• Na bieżąco w referacie odbywa się bezpośrednia obsługa interesantów. 



(Na salę posiedzeń doszła Radna Elżbieta Tyszkiewicz) 

VIII. W zakresie Głównego Specjalisty ds. Inwestycji 

1. Koordynacja działań związanych z realizacją przedsięwzięcia inwestycyjnego pn. „Budowa i 

przebudowa infrastruktury kanalizacji sanitarnej na terenie Gminy Gostynin” 

2. Odbiór i przekazanie do użytkowania inwestycji pn.: „Budowa kontenerowej przepompowni strefowej 

wody wraz ze zbiornikiem retencyjnym na wodę w m. Podgórze” 

3. Przygotowanie dokumentacji zgłoszeń budowy lub wykonywania innych robót budowlanych na 

potrzeby realizacji następujących zadań: 

1) Modernizacja publicznych dróg gminnych w m. Bierzewice, Zaborów Nowy – Niecki, Gulewo – 

Józefków, Bolesławów, Marianów Sierakowski – Sieraków, Sierakówek, Rogożewek – opracowanie 

dokumentacji 

2) Modernizacja wewnętrznych dróg gminnych w m. Miałkówek, Rogożewek, Nagodów, Górki Drugie, 

Zwoleń, Sierakówek – opracowanie dokumentacji 

4. Przygotowanie wniosku o lokalizacji inwestycji celu publicznego dla zadania pn.: „Rozbudowa drogi 

gminnej w miejscowości Helenów” 

IX. W zakresie Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 

1. Przyjęto 19 zgłoszeń o pomoc w formie zasiłków celowych i celowych specjalnych. 

2. Przyjęto  36 zgłoszeń o pomoc w formie zasiłków okresowych, wydano 36 decyzji. 

3. Przyjęto 4 zgłoszenia o pomoc w formie świadczenia rzeczowego i świadczenia pieniężnego na 

żywność oraz wydano  4 decyzje. 

4. Przyjęto 1 zgłoszenie o pomoc w formie zasiłku stałego. 

5. Przeprowadzono weryfikację 3 zasiłków stałych. 

6. Wydano 18 wniosków ze skierowaniem na orzeczenie Powiatowej Komisji ds. orzekania o 

niepełnosprawności. 

7. Wydano 10 zaświadczeń o korzystaniu z pomocy społecznej. 

8. Wysłano 7 pism do policji oraz 4 do sądu. 

9. Udzielono 4 porady prawne. 

10. Odbyło się 10 spotkań grup roboczych związane z procedurą niebieskiej karty. 

11. Na terenie Gminy Gostynin objęto procedurą niebieskiej karty 8 rodzin. 

12. Przeprowadzono 5 wywiadów środowiskowych na potrzeby  świadczeń rodzinnych. 

13. Przeprowadzono 3 wywiady alimentacyjne osób zobowiązanych na rzecz osób ubiegających się o 

pomoc w innych ośrodkach. 

14. Sporządzono 64 wnioski o udostępnienie danych osobowych do innych Instytucji. 

15. Skierowano 3 osoby do Centrum Integracji Społecznej. 

16. Z zakresu Karty Dużej Rodziny wydano 10 kart tradycyjnych oraz elektronicznych. 

17. Przyjęto 8 wniosków i wydano 8 zaświadczeń o wysokości przeciętnego miesięcznego dochodu 

przypadającego na jednego członka gospodarstwa domowego osoby fizycznej, która zamierza złożyć 

wniosek o przyznanie dofinansowania z Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 

Wodnej lub Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej. 

18. Z zakresu świadczeń rodzinnych przyjęto 28 wniosków o ustalenie prawa do świadczeń rodzinnych. 

19. Wydano 84 decyzje. 

20. Wystawiono 9 zaświadczeń. 

21. Wypłacono 300 zasiłków pielęgnacyjnych, 14 świadczeń rodzicielskich, 72 świadczeń 

pielęgnacyjnych, jednorazową zapomogę z tyt urodzenia dziecka dla  3 osób,  specjalny zasiłek dla 

opiekuna  dla  10 osób. 

22. Fundusz alimentacyjny wypłacono dla 82 osób, przyjęto 2 wnioski na nowy okres zasiłkowy, wydano  

3 decyzje. 

23. Wysłano 7 zawiadomień do dłużników alimentacyjnych o przyznanych świadczeniach. 

24. Wysłano 4 wnioski do Komornika Sądowego w sprawie przyłączenia się do postępowania 

egzekucyjnego. 

25. Wysłano 3 wezwania o przeprowadzenie wywiadu alimentacyjnego. 

26. Przeprowadzono 1 wywiad alimentacyjny. 

27. Wysłano 1 wniosek do PUP o aktywizację zawodową dłużników. 



28. Wszczęto 2 postępowania w sprawie uznania dłużnika alimentacyjnego za uchylającego się od 

świadczeń alimentacyjnych. 

29. Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej w Gostyninie na bieżąco obejmuje pomocą i wsparciem 

osoby przebywające na terenie Gminy z Ukrainy. 

30. Realizacja zadań na rzecz pomocy obywatelom Ukrainy: 

-Złożono 4 wnioski na wypłatę świadczenia pieniężnego za zakwaterowanie i wyżywienie obywateli 

Ukrainy 

31. Przyjęto 1 wniosek na dodatek mieszkaniowy wydano 1 decyzje. 

32. W ramach Lokalnego Punktu Pomocy Pokrzywdzonym Przestępstwem 3 osobom udzielono 

pomocy prawnej, 2 osobom udzielono pomocy psychologicznej oraz 2 osobom udzielono pomocy 

finansowej. 

33. Kierownik Ośrodka uczestniczył w otwarciu Placówki Opiekuńczo-Wychowawczej przy ulicy 

Iwaszkiewicza. 

34. Na bieżąco sporządza się zapotrzebowania na środki finansowe, jednorazowe sprawozdania i 

informacje. 

X. W zakresie Gminnej Biblioteki Publicznej w Gostyninie z siedzibą w Solcu  

1. Statystyka udostępnień księgozbioru. 

Odwiedziny w bibliotece - 626 użytkowników 

Wypożyczenia - 1105  woluminów 

Odwiedziny w czytelni - 27 czytelników 

Udostępnienia księgozbioru na miejscu - 69 woluminów 

Udzielone informacje biblioteczne - 31 

2. Działalność kulturalno-oświatowa 

- 28 listopada odbyły się 2 spotkania autorskie, „Pan Poeta Shaw” w Solcu i Sierakówku, w których 

wzięło udział  105 uczestników  

- 13 grudnia KMK w Lucieniu zorganizowało spotkanie „Powstanie Styczniowe w literaturze i  sztuce”, 

w której uczestniczyło 10 osób. 

- 18 grudnia odbyło się uroczyste spotkanie w nowym lokalu Biblioteki w Sierakówku. Dzięki decyzjom 

władz Gminy Gostynin. Biblioteka została przeniesiona na parter, z niezależnym, samodzielnym 

wejściem, przystosowanym również dla czytelnika niepełnosprawnego i ludzi starszych. Jesteśmy 

również wdzięczni Dyrektorowi Zakładu Komunalnego w Solcu i jego pracownikom, dzięki którym 

możemy się cieszyć nową placówką. Zapraszam do odwiedzenia tejże filii w Sierakówku naprawdę są 

tam w tej chwili wyjątkowe warunki sprzyjające dla czytelników. 

- 21 grudnia odbyła się lekcja biblioteczna w GBP w Solcu „Pan Andersen zaprasza”, w której 

uczestniczyły dzieci z Oddziału Punktu Przedszkolnego. Dzięki współpracy z Miejską Biblioteką 

Publiczną im. Jakuba z Gostynina w Gostyninie i opiece merytorycznej w osobie instruktora 

powiatowego, nasze działania kulturalno- oświatowe rozszerzają swoją działalność, wymieniając swoje 

doświadczenia. Zwieńczeniem spotkania było uroczyste pasowanie na czytelnika. 

XI. Realizacja zadań Gminnego Zakładu Komunalnego z siedzibą w Solcu 

I. Dział instalacyjno-budowlany: 

1. Odławianie oraz zapewnienie opieki psom z terenu Gminy Gostynin, 

2. Utrzymanie czystości na przystankach oraz w pasach drogowych Gminy Gostynin, 

3. Utrzymanie, konserwacja drzew i zieleni przydrożnej na terenie gminy Gostynin, 

4. Równanie i wałowanie wraz z drobnymi naprawami w ramach bieżącego utrzymania dróg gminnych 

w m.: Marianów Sierakowski, Zaborów Stary, Helenów, Białe, Gorzewo, Rogożewek, 

5. Budowa odcinka sieci wodociągowej w m. Mysłownia Nowa – c.d. robót, 

6. Budowa odcinka sieci wodociągowej w m. Klusek, 

7. Malowanie klatek schodowych w budynku gminnym w m. Rębów, 

8. Roboty remontowe w budynku świetlicy wiejskiej w m. Gorzewo,  

9. Wymiana drzwi wewnętrznych w budynkach gminnych w m. Józefków i Lucień. 

II. Dział eksploatacyjny: 

1. Usuwanie awarii na sieciach i przyłączach wodociągowych, 

2. Usuwanie awarii na sieciach i przyłączach kanalizacji sanitarnej, 



3. Obsługa przydomowych oczyszczalni ścieków przy budynkach gminnych w m. Leśniewice, Skrzany, 

Rębów, Miałkówek,   

4. Oczyszczanie osadników i pompowni ścieków na sieciach kanalizacji sanitarnej, 

5. Płukanie odcinków sieci wodociągowych na terenie gminy Gostynin, 

6. Wymiana uszkodzonych hydrantów na sieciach wodociągowych na terenie Gminy Gostynin. 

 

Dziękuję za uwagę – w razie jakiś pytań chętnie na nie odpowiem!!! 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: dziękuję Panie Wójcie, czy do 

przedstawionego sprawozdania mają Państwo Radni jakieś pytania? Brak. 

 

Do punktu 3-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska odczytała: Podjęcie uchwały zmieniającej 

uchwałę nr 450/XLV/2022 Rady Gminy Gostynin z dnia 29 grudnia 2022 roku  w  sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Gostynin. 

Skarbnik Gminy Patrycja Rosa:  Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, pozwolę sobie omówić łącznie 

Wieloletnią Prognozę Finansową w zakresie wielu zmian łącznie z Uchwałą Budżetową  zmieniającą 

Budżet w roku 2023 . W zakresie Dochodów bieżących - Gospodarka mieszkaniowa – Gospodarka 

gruntami i nieruchomościami –  zwiększamy plan dochodów bieżących o kwotę 7.000,00zł  z tytułu 

wpływów z najmu i dzierżawy składników majątkowych Skarbu Państwa, oraz jednocześnie 

zmniejszamy  o kwotę 900,00zł z tytułu wpływów z pozostałych odsetek. 

W zakresie Gospodarowanie mieszkaniowym zasobem gminy – dokonujemy zwiększenia planu 

dochodów bieżących o kwotę 500,00zł z tytułu wpływów z usług a jednocześnie zmniejszamy plan 

dochodów bieżących o kwotę 1.000,00zł z tytułu wpływów z pozostałych odsetek. 

W zakresie Administracji publicznej Urzędy gmin dokonujemy zwiększenia planu dochodów bieżących 

o kwotę 250,00zł z tytułu wpływów z różnych dochodów, dot. wpływów z tytułu terminowego 

przekazywania podatku dochodowego 

W zakresie Dochodów od osób prawnych, od osób fizycznych i od innych jednostek nieposiadających 

osobowości prawnej oraz wydatki związane i ich poborem – Wpływy z podatku dochodowego od osób 

fizycznych w ramach aktualizacji planu finansowego dokonujemy zmniejszenia dochodów o kwotę 

1.000,00zł z tyt. wpływów z podatku od działalności gospodarczej osób fizycznych, opłacanego w 

formie karty podatkowej. 

Jeśli chodzi o Wpływy z podatku rolnego, podatku leśnego, podatku od czynności cywilnoprawnych, 

podatków i opłat lokalnych od osób prawnych i innych jednostek organizacyjnych w ramach aktualizacji 

planu finansowego dokonujemy zwiększenia: 120.000,00zł dot. wpływów z podatku od nieruchomości, 

313,00zł dot. wpływów z podatku rolnego, 12.374,00zł dot. wpływów z podatku od czynności 

cywilnoprawnych, 4.000,00zł dot. wpływów z odsetek od nieterminowych wpłat z tytułu podatków i opłat, 

jednocześnie zmniejszamy dochody o kwotę 400,00zł z tyt. wpływów z tytułu kosztów egzekucyjnych, 

opłaty komorniczej i kosztów upomnień. W zakresie Wpływów z podatku rolnego, podatku leśnego, 

podatku od spadków i darowizn, podatku od czynności cywilnoprawnych oraz podatków i opłat 

lokalnych od osób fizycznych dokonujemy zwiększenia dochodów  o kwoty: 30.000,00zł z tyt. wpływów 

z podatku od nieruchomości, 10.000,00zł wpływów z podatku leśnego, 13.000,00zł z tyt. wpływów z 

podatku od spadów i darowizn, 28.000,00zł z tyt. wpływów z odsetek od nieterminowych wpłat z tytułu 

podatków i opłat, jednocześnie dokonując  zmniejszenia dochodów o kwoty: 20.000,00zł z tyt. wpływów 

z podatku rolnego, 155.420,15zł z tyt. wpływów z podatku od czynności cywilnoprawnych. Również 

dokonujemy aktualizacji wpływów z innych opłat stanowiących dochody jednostek samorządu 

terytorialnego na podstawie innych ustaw – tj. zwiększenie dochodów bieżących o kwoty: 2.500,00zł 

dot. wpływów z opłaty skarbowej, 820,00zł dot. wpływów z różnych opłat. W zakresie Różnych rozliczeń 

finansowych w ramach aktualizacji planu finansowego zwiększamy dochody bieżące o kwotę 

4.000,00zł. W zakresie Szkół podstawowych zwiększamy dochody bieżące o kwotę 40.000,00zł z tytułu 

wpływów z różnych dochodów. Oddziały przedszkolne w szkołach podstawowych – zmniejszamy plan 

dochodów bieżących o kwotę 79.376,00zł z tytułu wpływów z usług dot. zwrotu kosztów wychowania 

przedszkolnego na dzieci niezamieszkałe na terenie Gminy Gostynin a uczęszczające do Oddziałów 



Przedszkolnych w Szkołach Podstawowych na terenie Gminy Gostynin, a jednocześnie dokonuje się 

zwiększenia planu dochodów bieżących o kwotę 3.000,00zł z tyt. wpływów z opłat za korzystanie z 

wychowania przedszkolnego mowa tu o opłacie w wysokości 1,00zł za każdą rozpoczętą godzinę 

wychowania przedszkolnego, przekraczającą wymiar godzin. Jeśli chodzi o  inne formy wychowania 

przedszkolnego – dokonujemy zwiększenia planu dochodów bieżących o kwotę 28.196,00zł z tytułu 

wpływów z usług dot. zwrotu kosztów wychowania przedszkolnego na dzieci niezamieszkałe na terenie 

Gminy Gostynin a uczęszczające do Punktów Przedszkolnych przy Szkołach Podstawowych na terenie 

Gminy Gostynin. W zakresie Stołówek szkolnych i przedszkolnych – zwiększamy dochody bieżące o 

kwotę: 35.000,00zł są to wpłaty za obiady. Jeśli chodzi o Rodzinę - Karta Dużej Rodziny – tutaj 

zwiększamy dochody w ramach dotacji celowej otrzymanej z budżetu państwa na realizację zadań 

bieżących z zakresu administracji rządowej, zwiększenie dot. środków na realizację zadań związanych 

z przyznawaniem Karty Dużej Rodziny o kwotę 147,00zł. W zakresie Wspierania rodziny – zwiększamy 

dochody bieżące w ramach środków z Funduszu Pracy otrzymanych na realizację zadań wynikających 

z odrębnych ustaw i tutaj jest zwiększenie o kwotę 4.748,50zł, zgodnie z Umową pomiędzy Wojewodą 

Mazowieckim a Gminą Gostynin w ramach rządowego programu wspierania rodziny „Asystent Rodziny 

w 2023r.” z przeznaczeniem na dofinansowanie dodatku do wynagrodzenia dla asystentów rodziny w 

formie jednorazowej i dofinansowanie kosztów zatrudnienia asystentów rodziny. Jeśli chodzi o wydatki 

związane z Gospodarką Komunalną i ochroną środowiska - Ochrona powietrza atmosferycznego i 

klimatu zwiększamy dochody bieżące o kwotę 1.675,00zł z tytułu środków otrzymanych od pozostałych 

jednostek zaliczanych do sektora finansów publicznych, tutaj mowa o środkach z Wojewódzkiego 

Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie, koszty te miały na celu pokrycie 

kosztów obsługi zadania realizowanego przez Gminę (na podstawie podpisanego Porozumienia dot. 

punktu konsultacyjno-informacyjny Programu „Czyste powietrze”, którego celem jest poprawa jakości 

powietrza oraz zmniejszenie emisji gazów cieplarnianych poprzez wymianę źródeł ciepła i poprawę 

efektywności energetycznej budynków mieszkalnych jednorodzinnych na terenie naszej gminy. Jeśli 

chodzi o Wpływy i wydatki związane z gromadzeniem środków z opłat produktowych - zwiększamy  

dochody bieżące o kwotę 0,08zł z tytułu wpływów z opłaty produktowej. W zakresie Pozostałe działania 

związane z gospodarką odpadami - zwiększamy plan dochodów bieżących  w wyniku otrzymanych 

większych wpływów w stosunku do planowanych, tj. 4.000,00zł z tyt. wpływów z tytułu kosztów 

egzekucyjnych, opłaty komorniczej i kosztów upomnień, oraz 11.000,00zł z tyt. wpływów z odsetek od 

nieterminowych wpłat z tytułu podatków i opłat lokalnych. Jeśli chodzi o Dochody majątkowe - 

Gospodarka leśna – zwiększamy plan dochodów majątkowych z tytułu wpływów ze sprzedaży 

składników majątkowych w kwocie: 3.727,10zł tj. sprzedaż drewna pochodzącego z wyłomów i wycinki 

drzew z terenów gminnych. Jeśli chodzi o Gospodarkę gruntami i nieruchomościami  zmniejszamy plan 

dochodów majątkowych o kwotę 350.000,00zł z tytułu odpłatnego nabycia prawa własności oraz prawa 

użytkowania wieczystego nieruchomości. W zakresie Wydatków bieżących - Transport i łączność - 

Drogi publiczne gminne – łączna kwota zmniejszenia wynosi 52.000,00zł. W zakresie Gospodarki 

mieszkaniowej – Gospodarka gruntami i nieruchomościami oraz Gospodarowanie mieszkaniowym 

zasobem gminy  łączna kwota zmniejszenia wynosi 58.000,00zł.  Jeśli chodzi o Administracje publiczną 

– Urzędy gmin zmniejszamy plan wydatków bieżących z: wpłat na Państwowy Fundusz Rehabilitacji 

Osób Niepełnosprawnych składki na Fundusz Pracy oraz Fundusz Solidarnościowy o kwotę 

14.000,00zł, zakupu energii o kwotę 1.000,00zł jednocześnie dokonujemy zwiększenia wydatków 

bieżących na: zakup usług zdrowotnych o kwotę 500,00zł, różne opłaty i składki o kwotę 50.000,00zł. 

z przeznaczeniem na opłacenie ubezpieczenia majątku  gminy będącego własnością gminy i będącą 

w użyczeniu gminy. Jeśli chodzi o Promocję jednostek samorządu terytorialnego – zmniejszamy plan 

wydatków bieżących z zakupu usług pozostałych o kwotę 7.000,00zł oraz zwiększenia planu wydatków 

bieżących o kwotę 2.000,00zł na zakup materiałów i wyposażenia. Pozostała działalność w 

Administracji Publicznej – zmniejszamy wydatki bieżące o kwotę 3.100,00zł dot. dotacji na zadania 

bieżące dla samorządu Województwa Mazowieckiego w ramach projektu umowy partnerskiej 

współpracy w zakresie rozwoju oraz zapewnienia usług utrzymania technicznego systemu e-Urząd, w 

tym oprogramowania EZD i portalu Wrota Mazowsza wdrożonych w ramach zrealizowanego projektu. 

Gmina Gostynin zrezygnowała z systemu e-Urząd, w tym oprogramowania EZD i portalu Mazowsza. 

W zakresie Oświaty i wychowania – Szkoły podstawowe w ramach aktualizacji planu finansowego 



zwiększa się plan wydatków jednostek oświatowych o łączną kwotę 15.000,00zł na zakup materiałów i 

wyposażenia i 20.000,00zł na zakup usług pozostałych. W zakresie Przedszkoli - tutaj w ramach 

aktualizacji planu dokonuje się zwiększenia planu wydatków bieżących na zakup usług przez jednostki 

samorządu terytorialnego od innych jednostek samorządu terytorialnego o kwotę: 175.000,00zł ta 

kwota będzie przeznaczona na płatności za dzieci z terenu Gminy Gostynin uczęszczające do 

przedszkoli w innych gminach. Stołówki szkolne i przedszkolne – 35.000,00zł zwiększenie wydatków 

bieżących na zakup środków żywności. Jeśli chodzi o Pomoc społeczną tutaj mamy przesunięcia planu 

na łączna kwotę 9.800,00zł.  W zakresie Rodziny – Karta Dużej Rodziny zwiększenie wydatków 

bieżących na zakup materiałów i wyposażenia o kwotę 147,00zł zgodnie z decyzją Wojewody 

Mazowieckiego  Wspieranie rodziny – program  „Asystent Rodziny w 2023r.” zwiększenie wydatków na 

łączną kwotę 4.748,50zł ze środków uzyskanych z Funduszu Pracy. W zakresie Gospodarki 

komunalnej i ochrony środowiska - Oczyszczanie miast i wsi – łączna kwota zwiększenia wydatków to 

15.000,00zł. Utrzymanie zieleni w miastach i gminach łączna kwota zmniejszenia 10.000,00zł.  

Ochrona powietrza atmosferycznego i klimatu – tutaj zmiana dot. w zakresie wydatków bieżących w 

związku z Porozumieniem z Wojewódzkim Funduszem Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w 

Warszawie dot. pokrycia kosztów obsługi zadania polegającego na prowadzeniu punktu konsultacyjno-

informacyjnego Programu „Czyste powietrze”:tj przeznaczenia na wynagrodzenia osobowe 

pracowników i pochodne od wynagrodzenia. Dodatkowo w wyniku analizy planu finansowego 

zmniejszamy wydatki bieżące w tym dziale o kwoty: 5.000,00zł na zakup materiałów i wyposażenia, 

5.100,00zł na zakup usług pozostałych, 5.000,00zł na różne opłaty i składki. W Pozostałej działalności 

– w ramach aktualizacji planu finansowego Urzędu Gminy zmniejszamy wydatki bieżące na zakup 

materiałów i wyposażenia o kwotę 20.000,00zł. Rezerwaty i pomniki przyrody łączna kwota 

zmniejszenia 2.334,00zł. Jeśli chodzi o Obiekty sportowe to łączna kwota zmniejszenia 10.000,00zł. 

Wszelkie zmniejszenia planów finansowych zostają przeznaczone na zwiększenie wydatków i pokrycie 

kosztów na przedszkola stąd też to zwiększenie 175.000,00zł, ze zmniejszonych planów finansowych 

na wydatkach bieżących W zakresie Wydatków majątkowych - Infrastruktura wodociągowa wsi –  

zmniejszamy plan wydatków majątkowych w związku z zakończonymi inwestycjami o nast. kwoty: 

8.506,27zł na zadaniu „Budowa studni głębinowej w m. Sieraków”, 8.795,18zł na zadaniu „Rozbudowa 

sieci wodociągowej w m. Strzałki”, 5.515,45zł na zadaniu „Rozbudowa sieci wodociągowej w m. 

Mysłownia Nowa”, 39.115,58zł na zadaniu „Rozbudowa sieci wodociągowej w m. Klusek”, 25.118,82zł 

na zadaniu. „Rozbudowa sieci wodociągowej w m. Antoninów”, 4.101,00zł na zadaniu „Zakup kosiarki 

bijakowej do koszenia placów stacji uzdatniania wody i rowów odprowadzających wody popłuczne”. 

Dodatkowo zmieniamy zakres źródeł finansowania zadań ujętych w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Gminy Gostynin, tuta w przypadku zadania inwestycyjnego pn. „Budowa kontenerowej przepompowni 

strefowej wody wraz ze zbiornikiem retencyjnym na wodę i studnią redukcyjną”  zmiana źródeł 

finansowania kwota 100.004,08zł in plus z kredytu, in plus  subwencja ogólna na wsparcie inwestycji 

wodociągowych i kanalizacyjnych, in minus kredyt o tożsamą kwotę. W zakresie zadania 

inwestycyjnego „Budowa sieci wodociągowej w m. Sokołów” również zmiana źródeł finansowania ze 

środków własnych na środki subwencji ogólnej na wsparcie inwestycji wodociągowej i kanalizacyjnej w 

zakresie kwoty 29.304,55zł wartości tych inwestycji nie ulegają zmianie. Jeśli chodzi o Infrastrukturę 

sanitacyjną wsi – zmniejszenia o kwotę: 1.000,00zł w ramach zadania inwestycyjnego pn. „Zakup 

samochodu dostawczego na potrzeby gospodarki kanalizacyjnej”. W zakresie Dostarczania wody - 

zmniejszenia wydatków majątkowych o kwotę 185,00zł na zadaniu inwestycyjnym pn. „Zakup cysterny 

do wody pitnej pojemność 1000 litrów, na przyczepce”. Transport i łączność  – Drogi publiczne gminne 

–  zmniejszenia planu wydatków majątkowych o kwoty: 178.400,00zł na zadaniu  „Przebudowa drogi 

gminnej Marianów Sierakowski-Sieraków”, 74,00zł na zadaniu. „Zakup pługa do odśnieżania dróg 

gminnych”, 22.829,50zł na zadaniu „Zakup piaskarko-solarki do odśnieżania dróg gminnych”. 

Jednocześnie zmniejszenia wydatków majątkowych na drogach wewnętrznych  o kwoty: 131.500,00zł 

na zadaniu „Przebudowa drogi wewnętrznej w m. Stefanów”, 150.000,00zł na zadaniu „Przebudowa 

drogi wewnętrznej w m. Zwoleń”. W zakresie Gospodarowanie mieszkaniowym zasobem gminy - 

zmniejszamy wydatki majątkowe o kwoty: 93,37zł na zadaniu „Termomodernizacja budynku 

mieszkalnego gminnego w m. Skrzany”, zmniejszamy o 6.372,47zł na zadaniu. „Modernizacja budynku 

mieszkalnego gminnego nr 24 w m. Józefków zadanie ujęte w Wieloletniej Prognozie Finansowej 



Gminy Gostynin. W zakresie Bezpieczeństwa publicznego i ochrony przeciwpożarowej - Ochotnicze 

straże  pożarne zmniejszenie wydatków majątkowych o kwotę 4.842,70zł na zadaniu „Budowa 

zaplecza bojowego przy OSP Sierakówek - dokumentacja projektowa (budynek i działka będąca w 

użyczeniu gminy)”. W zakresie Oświaty i wychowania - Szkoły podstawowe zwiększenie wydatków 

majątkowych o kwotę 187.326,49zł na zadaniu „Rozbudowa Szkoły Podstawowej w Emilianowie” 

zadanie ujęte w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Gostynin oraz zmniejszenie planu wydatków 

majątkowych o kwotę 911,09zł na zadaniu „Modernizacja części budynku Szkoły Podstawowej w 

Białotarsku”. Pozostała działalność - Pozostałe zadania w zakresie polityki społecznej zwiększenie 

planu wydatków majątkowych o kwotę łączną 99.999,00 w ramach zadania inwestycyjnego pn. 

„Budowa i modernizacja infrastruktury społecznej”, zadanie ujęte w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Gminy Gostynin. Jeśli chodzi o Kulturę i ochronę dziedzictwa narodowego – Domy i ośrodki kultury, 

świetlice i kluby – zmniejszenie wydatków majątkowych o kwoty: 2.000,00zł na „Budowa świetlicy 

wiejskiej w m. Bierzewice,  4.562,17zł na zadaniu. „Budowa świetlicy wiejskiej w m. Krzywie, 303,09zł 

na zadaniu. „Budowa świetlicy wiejskiej w m. Zaborów Stary, 11.680,00zł na zadaniu. „Budowa świetlicy 

wiejskiej w m. Choinek, 22.011,07zł na zadaniu .„Budowa świetlicy wiejskiej w m. Budy Kozickie, 

14,15zł na zadaniu „Modernizacja świetlicy wiejskiej "Domu Ludowego" w m. Sieraków. Zwiększamy 

plan wydatków majątkowych o kwotę 223,45zł na zadaniu. „Budowa świetlicy wiejskiej na działce 

gminnej nr ewid. 25/4 w m. Halinów. Łączna kwota zmniejszeń wydatków w dziale to 40.347,03zł. 

Powyższe zmiany nie powodują zmiany wyników finansowych Gminy Gostynin na rok 2023. Dziękuję 

bardzo. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: dziękuję, czy Państwo Radni mają pytania 

do przedstawionego projektu budżetu? 

Radny Kamil Balcerzak: Panie Wójcie w związku z faktem iż zdejmujemy dzisiaj w Uchwale Budżetowej 

inwestycję drogową w Sierakowie chciałbym żeby Pan wyjaśnił mieszkańcom tego terenu co stało u 

podstaw decyzji o tym że ta inwestycja przez cały rok nie została przygotowana i ostatecznie nie został 

puszczony przetarg  na ta drogę. 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: opóźnienia w przygotowaniu dokumentacji do przetargu 

spowodowało a nie wynikały one z jakiś zaniedbań ze strony pracowników tylko procedury uzgodnień 

z innymi instytucjami a od nich jesteśmy niezależni. Dokumentacja była gotowa w końcówce listopada 

tylko była za późno aby przygotowywać przetarg na tą inwestycję, przygotujemy ją z początkiem roku 

2024.  

Radny Kamil Balcerzak: jeszcze jedno pytanie mam odnośnie dróg na które mamy zabezpieczone 

środki finansowe które są łącznikami do Polskiego Ładu na te drogi również nie widziałem żeby się 

pojawiły przetargi, mamy te drogi do zrealizowania do końca listopada kiedy  też przymierzamy się do 

przetargu na te drogi czyli na te wszystkie łączniki które są drogami publicznymi i wewnętrznymi. 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: w Uchwale Budżetowej którą będziecie Państwo procedować 

za jakiś tam czas te 2 pozycje czyli drogi wewnętrzne i drogi publiczne i te łączniki tak zwane są ujęte 

w Budżecie 2024 przygotowane. 

Radny Kamil Balcerzak: czyli na początku roku rozumiem że się pojawia przetargi na te drogi. 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: po uchwaleniu Budżetu na rok 2024 niezwłocznie przystąpimy 

do ogłoszenia przetargów. 

Radny Kamil Balcerzak: dziękuję. 

Radna Mariola Dan-Liberadzka: Panie Wójcie ja odnośnie drogi w Stefanowie która była też w budżecie 

2023 roku, po ogłoszeniu przetargu kwota niestety była dość duża, miał być ogłoszony drugi przetarg 

który tez nie został ogłoszony na tą drogę, ja bardzo bym prosiła żeby w przyszłym roku ten odcinek 

drogi został z powrotem wprowadzony do budżetu 2024, ponieważ mieszkańcy czekają i liczyli że to w 

tym roku będzie wykonane, niestety tam są dziury, błoto, to jest nieduży kawałek. Dziękuję bardzo. 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: jak Państwu wspomniała Pani Radna że właśnie kwota z 

postępowania przetargowego była bardzo wysoka w stosunku do kosztorysu w związku z tym w tej 

części unieważniłem postepowanie przetargowe, natomiast chodzi o to żeby połączyć i innymi 

propozycjami żeby poszło to w pakiecie gdyż będzie większe zainteresowanie natomiast pojedynczym 

odcinkiem drogi być może nie byłoby zainteresowania stąd taka moja decyzja.  



Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: dziękuję, czy ktoś z Państwa Radnych 

chciałby zabrać głos? 

opinie: 

Komisja Budżetu i Finansów projekt uchwały zaopiniowała negatywnie. 

głosowanie: 

Uchwała nr 586/LV/2023  została przyjęta 12 głosami za co stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 4-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska odczytała: Podjęcie uchwały zmieniającej 

Uchwałę Budżetową Gminy Gostynin na rok 2023. 

Tutaj Pani Skarbnik już omówiła, czy ktoś z Państwa Radnych ma jakieś pytanie jeszcze w tym 

punkcie? Brak. 

opinie: 

Komisja Budżetu i Finansów projekt uchwały zaopiniowała negatywnie. 

głosowanie: 

Uchwała nr 587/LV/2023 została przyjęta 12 głosami za co stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 5-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska odczytała: Podjęcie uchwały w sprawie: 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gostynin. 

5.1. przedstawienie projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gostynin ze 

zmianami wraz z uzasadnieniem. 

Skarbnik Gminy Patrycja Rosa omówiła uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Gostynin ze zmianami wraz z uzasadnieniem co stanowi załącznik do protokołu. 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: omówił zadania inwestycyjne zarówno w Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Gostynin jak i w uchwale Budżetowej co stanowi załącznik do protokołu. 

5.2. przedstawienie opinii stałych komisji Rady, 

Komisja Budżetu i Finansów projekt uchwały zaopiniowała negatywnie, 

Komisja Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska projektu uchwały nie 

opiniowała z braku kworum, 

Komisja Zdrowia, Pomocy Społecznej, Oświaty, Kultury i Spraw Mieszkaniowych projekt uchwały 

zaopiniowała negatywnie, 

Komisja Porządku Publicznego, Spraw Obywatelskich i Ochrony Przeciwpożarowej projekt uchwały 

zaopiniowała negatywnie, 

Komisja Rewizyjna projekt uchwały zaopiniowała negatywnie, 

5.3. przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej, 

Skarbnik Gminy Patrycja Rosa odczytała opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie w 

sprawie projektu Uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gostynin co stanowi załącznik do 

protokołu. 

5.4. dyskusja nad proponowanymi poprawkami i ich przegłosowanie, 

Radny Marek Balcerzak: Szanowni Państwo chciałbym chwilę odnieść się do przedstawionego tutaj 

Budżetu i Wieloletniej Prognozy Finansowej, ja zgadzam się ze stwierdzeniem i nie mogą podważyć 

tego stwierdzenia że jest to rok rekordowy, natomiast mówimy o roku 2024, co więcej rok 2023 wg. 

mnie już był rokiem rekordowym, natomiast ja zwróciłbym uwagę na inne rekordy bite przez tutaj naszą 

Gminę a mianowicie zadłużenia. Nigdy w mojej tutaj historii jak jestem Radnym ale również chyba w 

historii całej Gminy nie osiągnęliśmy tak wysokiego zadłużenia, w roku 2023 zadłużenie Gminy wniesie 

ponad 10.000.000,00zł, 10.600.000,00zł, słyszeliśmy tutaj od Pani Skarbnik, obsługa tego zadłużenia 

będzie wynosiła zgodnie z tutaj rozstrzygniętym przetargiem 4.000.000,00zł, czyli 4.000.000,00zł, 

dołożymy jak gdyby żeby ten dług spłacić. Na rok 2024 rzeczywiście będzie to kolejny rok rekordowy 

bo planujemy zaciągnąć kolejne 20.000.000,00zł, kredytu, jeżeli nie zmieni się nam tutaj stopa 

spłacenia odsetek to przyjmuję że to będzie kosztowało nas kolejne 8.000.000,00zł, czyli już 

12.000.000,00zł. Jeszcze pod jednym względem te ostatnie budżety, ten 2023 i 2024 są rekordowe, 

nigdy jeszcze nie było w historii żebyśmy mieli nadwyżkę operacyjną ujemną, w 2023 mieliśmy 



nadwyżkę operacyjną ujemną czyli tak naprawdę wszystkie inwestycje które były realizowane są 

realizowane z pieniędzy nie naszych, albo z pożyczek, kredytów, albo z tego co otrzymaliśmy, to 

niedobrze wróży na lata następne, podobnie jest w roku 2024, w 2024 udało się wypracować nadwyżkę, 

dla mnie jest to kwota śmieszna 210.000,00zł, przy informacji, że niedoszacowane są niektóre wydatki 

a przeszacowane są dochody więc domniemam że tej nadwyżki na dzień dzisiejszy byśmy nie mieli 

gdyby rzeczywiście ten budżet był skalkulowany troszeczkę inaczej czy bardziej realny. Nie mogę też i 

poruszałem to wczoraj na Komisji, nie chcę dzisiaj zawierać dużo czasu, nie otrzymałem informacji na 

Komisji co mielibyśmy zrobić, jakie działania podjąć żeby w przyszłości nie dosyć żeby mieć pieniądze 

na inwestycje to wygospodarować nadwyżkę  operacyjną na spłatę kredytów. Jeżeli w tym roku i w 

nast. roku nie mamy takich kwot, a na papierze zaplanowaliśmy już w roku 2025 nadwyżkę operacyjną 

3.800.000,00zł, nie otrzymałem takiej informacji co zrobimy w ciągu roku 2024 żeby takie pieniądze 

zdobyć. Obawiam się że Gmina w przyszłości  będzie miała ogromny problem nie tylko z inwestycjami 

ale również ze spłatą kredytów, nie będziemy mogli pozyskiwać środków zewnętrznych bo nie 

będziemy mieli wkładu własnego. Dla mnie te budżety rzeczywiście są rekordowe, ja bym chętnie je 

pochwalił jeżeli chodzi o wielkość inwestycji bo są też rekordowe, natomiast gdyby był przynajmniej w 

części sfinansowane z naszych pieniędzy. Jeżeli chodzi o rok 2035 bo do tego momentu mamy 

zaplanowanego na Wieloletnią Prognozę Finansową, to jeżeli ja czytam że w roku 2035 nadwyżka 

operacyjną ma wynieść 9.600.000,00zł, (zaokrąglam bez złotówek) z czego ponad 7.000.000,00zł, 

musimy zapłacić odsetek kredytów, spłaty kredytów, nie wiem czy uda nam się  taką nadwyżkę 

wypracować i co musieli byśmy zrobić w stosunku do budżetu chociażby roku 2023, czy 2024, co 

miałoby się stać żeby taka nadwyżkę wypracować, ja już  mam obawy o ta nadwyżkę roku 2025 bo 

żeby mieć nadwyżkę  w roku 2025 to musieli byśmy chyba już zacząć cos robić w roku 2024, a dzisiaj 

jeszcze takich propozycji ja nie usłyszałem. Dziękuję bardzo. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: Dziękuję, czy jeszcze ktoś z Państwa 

Radnych chciałby zabrać głos?  

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, do tego momentu i roku 

2023 i 2024 my się długo przygotowywaliśmy nie szarżując z inwestycjami wówczas bez dostępu do 

środków zewnętrznych  bo też oczywiście miałem wiele sygnałów dlaczego nie zadłużasz Gminy i nie 

budujesz dróg, celowo ograniczałem wtedy i wiedziałem że przyjdzie taki  moment że będzie duże 

dofinansowanie ale będzie trzeba dużo wkładu własnego, także ja do tego przez ten szereg lat my 

wspólnie się przygotowywaliśmy i wiedzieliśmy że taki moment przyjdzie. Przy tak dużym wsparciu 

zewnętrznym niestety też trzeba będzie dużo udziałów środków własnych, po to nie zadłużaliśmy przez 

wcześniejsze lata przy braku wsparcia finansowego bo co byłoby gdybyśmy dzisiaj mieli dług 

powiedzmy na poziomie 10-15.000.000,00zł i wtedy też takie oferty to dopiero byłby problem, natomiast 

jeżeli my na obecną chwilę mieliśmy ledwo 600.000,00zł, zadłużenia to wtedy jest nas stać. Ja nie boje 

się realizacji tego budżetu, wspólnie z tym zespołem wspólnie pracuje i jestem przekonany że damy 

radę. 

Skarbnik Gminy Patrycja Rosa: ja dodałabym to że podejmujemy szereg działań by jednak te wydatki 

bieżące ograniczać, to o czym wczoraj wspomniałam na Komisji Budżetu, zlikwidowaliśmy jedną Filie 

Biblioteczną zlikwidowaliśmy GCK, zlikwidowaliśmy Spółkę Zakład Komunalny Spółka z.o.o 

przekształcając ją w inną osobowość prawną, Jednostkę budżetową i dzięki temu możemy odzyskiwać 

vat z inwestycji wodociągowych i kanalizacyjnych i jest to nie mała kwota bo w roku 2023 udało nam 

się odzyskać 1.500.000,00zł, z tego tytułu, mam nadzieje że ta subwencja rozwojowa też poprawi 

stronę dochodową naszej Gminy. Jeśli chodzi o dochody w roku 2024 o te przeszacowania o których 

Pan wspomniał to dot. one tylko i wyłącznie podatków i opłat lokalnych więc będziemy się starali tutaj 

jeszcze wraz ze swoim całym zespołem zwiększyć ściągalność zaległości z tego tytułu, nasze służby 

finansowe i te którymi zarządzam uważam że pracują bardzo i są bardzo zaangażowane, już w tej 

uchwale zmieniającej Budżet na rok 2023 11.000,00zł odsetek zwiększyliśmy na Gospodarce 

odpadami bo udało nam się ściągnąć zaległości wraz z odsetkami i kosztami egzekucyjnymi, także 

robimy wiele w tych działaniach by jednak na bieżąco monitorować wydatki bieżące, nie mamy już 

dużych możliwości dlatego że np. Oświata nie funkcjonuje jako dzienny zespół który można jeszcze 

jakoś reformować bo działamy w Urzędzie jako CUW. My jako referat finansowy, ja jako Skarbnik 

zarządzam jak gdyby również zespołem Oświatowym. Jeśli chodzi o Spółkę i likwidacje to też nie mamy 



Rad Nadzorczych mamy Jednostkę budżetową jak gdyby mamy pełną, jak gdyby zdolność 

zarządzania, kontrolowania tej jednostki i też przyglądania się tym wszystkim wydatkom, więc jedyna 

możliwość jaką widzimy i to zostało przedstawione  w Wieloletniej Prognozie Finansowej i ona została 

pozytywnie oceniona przez Regionalną Izbę Obrachunkową i jest to jak gdyby optymalizacja kosztów 

związana tutaj z realizacją i finansowaniem Oświaty i tutaj czy to będzie zmiana sieci,  liczby szkół to 

będziemy po prostu o tym w przyszłości rozmawiać. Ja bardzo się cieszę, że o tym rozmawiamy bardzo 

głośno bo wiemy nie od dziś że reforma Oświaty w naszej Gminie jest konieczna i potrzebna. Gmina 

Gostynin prowadzi 8 szkół i ta liczba jest bardzo duża a liczba uczniów na dzisiaj jest ok 800 osób. 

Dziękuję bardzo. 

5.5. głosowanie uchwały w sprawie: Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gostynin. 

Uchwała nr 588/LV/2023 została przyjęta 8 głosami za, 4 głosy wstrzymujące się co stanowi załącznik 

do protokołu. 

 

Do punktu 6-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska odczytała: Podjęcie uchwały Budżetowej 

Gminy Gostynin na rok 2024. 

6.1. przedstawienie projektu uchwały budżetowej ze zmianami wraz z uzasadnieniem, 

Tutaj Pani Skarbnik wraz z Panem Wójtem omówili już projekt Uchwały, w związku z tym przejdziemy 

do przedstawienia opinii stałych komisji. 

6.2. przedstawienie opinii stałych komisji Rady, 

Komisja Budżetu i Finansów projekt uchwały zaopiniowała negatywnie, 

Komisja Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska projektu uchwały nie 

opiniowała z braku kworum, 

Komisja Zdrowia, Pomocy Społecznej, Oświaty, Kultury i Spraw Mieszkaniowych projekt uchwały 

zaopiniowała negatywnie, 

Komisja Porządku Publicznego, Spraw Obywatelskich i Ochrony Przeciwpożarowej projekt uchwały 

zaopiniowała negatywnie, 

Komisja Rewizyjna projekt uchwały zaopiniowała negatywnie, 

6.3. przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej, 

Skarbnik Gminy Patrycja Rosa odczytała opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie  w 

sprawie opinii projekcie Uchwały Budżetowej na 2024 rok co stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: dziękują Pani Skarbnik. 

6.4. przedstawienie opinii Wójta  w sprawie opinii komisji Rady, 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado ja rekomenduje Państwu 

ten Budżet do uchwalenia w takim kształcie, tak jak powiedziałem nie boimy się z całym zespołem 

realizacji tego Budżetu, chciałbym tylko dodać że oprócz tej szerokiej palety zadań inwestycyjnych 

planujemy również opracowanie 3 ważnych dokumentów dla przyszłej polityki Gminy Gostynin a 

mianowicie już w trakcie realizacji jest Sporządzenie zmiany studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Gostynin w celu umożliwienia lokalizacji farm 

fotowoltaicznych o mocy powyżej 1 MW, w najbliższym czasie planujemy podpisanie umowy w sprawie 

Sporządzenia Strategii Rozwoju Gminy Gostynin, na poprzedniej sesji Państwo podejmowaliście 

uchwałę o Przystąpieniu do takiego zadania, my planujemy wydatki na poziomie 100.000,00zł,  

wyłoniliśmy tutaj wykonawcę, będzie to Szkoła Główna Handlowa, będzie autorem opracowania tzw. 

Ważnego dokumentu jakim jest Sporządzenie Strategii Rozwoju Gminy Gostynin. I bardzo ważny 

dokument który już też umieściliśmy w tym Budżecie tj. Opracowanie planu ogólnego Gminy Gostynin, 

taki obowiązek na nas spoczywa do końca roku 2025 posiadanie takiego Planu ogólnego Gminy 

Gostynin który zastąpi Studia uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego i będzie 

niezbędnym dokumentem a żeby od 1 stycznia 2026 móc wydawać decyzje  o warunkach zabudowy. 

Jeszcze raz bardzo serdecznie do Państwa apeluję o uchwalenie tego Budżetu w takim kształcie, tak 

jak powiedziałem nie boimy się realizacji tego Budżetu i nie boimy się skutków jakie on wywoła w 

przyszłych latach, oczywiście tak jak wspomniała Pani Skarbnik musimy całym zespołem usiąść i 

myśleć o szukaniu dosyć poważnych oszczędności i cięciu kosztów bieżących. Dziękuję. 

6.5. dyskusja nad proponowanymi poprawkami i ich przegłosowanie, 



Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: dziękuję Panie Wójcie, czy ktoś z Państwa 

Radnych chciałby zabrać głos w tym punkcie? Brak 

6.6. głosowanie uchwały budżetowej na rok 2023 

Uchwała nr 589//LV/2023 została przyjęta 7 głosami za, 5 głosów wstrzymujących się co stanowi 

załącznik do protokołu. 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński:  bardzo serdecznie dziękuję Szanowni Państwo za przyjęcie 

tego budżetu. Osoby które wstrzymały się od głosu zapewniam że uda nam się to zrealizować, 

dołożymy wszelkich starań, tak jak powiedziałem że zrealizujemy ten Budżet, skutki jakie przyniesie 

jego realizacja też oczywiście znajdziemy rozwiązania. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: dziękuję. 

 

Do punktu 7-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska odczytała: Podjęcie uchwały w sprawie: 

ustalenia wykazu wydatków niewygasających z upływem roku budżetowego 2023 oraz ustalenia planu 

finansowego tych wydatków. 

(Z sali posiedzeń wyszedł Radny Roman Murawski) 

Skarbnik Gminy Patrycja Rosa: pozwolę sobie przytoczyć plan finansowy wydatków niewygasających 

z upływem 2023 roku. Przebudowa i rozbudowa stacji uzdatniania wody w m. Krzywie (opracowanie 

dokumentacji projektowej) wartość - 60.762,00zł, Przebudowa drogi gminnej w m. Antoninów - 

240.465,00zł, Przebudowa drogi gminnej w m.  Rybne - 129.150,00zł, Przebudowa drogi gminnej w m. 

Emilianów - 221.400,00zł, Przebudowa drogi gminnej w m. Nowa Wieś - 172.200,00zł, Przebudowa 

drogi gminnej w m. Kazimierzów - 147.600,00zł, Przebudowa drogi gminnej w m. Budy Kozickie - 

578.100,00zł, Przebudowa drogi gminnej w m. Feliksów - Skrzany - 295.200,00zł, Przebudowa drogi 

gminnej w m. Krzywie - 209.100,00zł, Modernizacja drogi gminnej w m. Baby Górne - 147.600,00zł, 

Budowa kładki przez rzekę w miejscowości Lucień - 30.750,00zł,  Budowa zaplecza bojowego przy 

OSP Sierakówek - dokumentacja projektowa (budynek i działka będąca  w użyczeniu gminy) - 

20.000,00zł, Budowa magazynu sprzętu sportowego dla potrzeb szkolnej sali gimnastycznej i 

szkolnego boiska sportowego na terenie Szkoły Podstawowej w Lucieniu - 12.300,00zł.. Łączny plan 

wydatków niewygasających to są wszystkie wydatki majątkowe, to wartość 2.264.627,00zł. Tutaj na 

podstawie art. 263 ustawy o finansach publicznych organ stanowiący jednostki samorządu 

terytorialnego może podjąć uchwałę w sprawie wydatków niewygasających pod warunkiem posiadania 

środków na ich wykonanie w budżecie tego roku, w którym zostały zaplanowane, my takie środki 

posiadamy. Możliwość ustalenia wydatków niewygasających dotyczy warunków w odniesieniu do 

których zawarte są już umowy z wykonawcami lub które zostaną zawarte w wyniku zakończonego 

postępowania o udzielenie zamówienia publicznego, w którym dokonano wyboru wykonawcy, w 

naszym przypadku umowy z wykonawcami zostały zawarte stąd też proponujemy taki wykaz wydatków 

niewygasających, a ostateczny termin wydatków ustalamy na 30 czerwca 2024 roku. Dziękuję. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: dziękuję Pani Skarbnik, czy ktoś z Państwa 

Radnych chciałby zabrać głos? Brak. 

opinie:  

Komisja Budżetu i Finansów projekt uchwały zaopiniowała negatywnie. 

głosowanie:  

Uchwała nr 590/LV/2023 została przyjęta 11 głosami za co stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 8-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska odczytała: Podjęcie uchwały w sprawie: 

przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2024. 

(Z sali posiedzeń wyszli Radni: Elżbieta Tyszkiewicz, Piotr Lemański, wrócił Radny Roman Murawski) 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: jak co roku przedstawiam właśnie Gminny Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2024, 

całkowita wartość tego zadania to 170.000,00zł, jest to ujęte w 5 zadaniach, mianowicie 1 zadanie tj. 

Zwiększenie i dostępność pomocy terapeutycznej i rehabilitacyjnej dla osób uzależnionych od alkoholu 



w tym działania Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i tu jest kwota 3.000,00zł, 

na szkolenia, 3.000,00zł na wspieranie placówek leczniczo odwykowego i 3.000,00zł, pokrycie kosztów 

opinii wydawanych przez biegłych. W ramach 2 zadania w kwocie 24.600,00zł, jest to działanie Gminnej 

Komisji Rozwiazywania Problemów Alkoholowych, są to wynagrodzenia członków Komisji za udział  w 

posiedzeniach, kolejne duże zadanie to prowadzenie Profilaktycznej działalności informacyjnej i 

edukacyjnej w zakresie Rozwiązywania Problemów Alkoholowych  i  Przeciwdziałania Narkomanii w 

szczególności dla dzieci i młodzieży w tym prowadzenie pozalekcyjnych zajęć sportowych. 

Finansowanie Programów Profilaktycznych kwota 8.400,00zł, sporządzenie Diagnozy lokalnej 

zagrożeń społecznych tj. dokument duży na kwotę 40.000,00zł, opracowanie, zakup i 

rozpowszechnianie materiałów edukacyjno-informacyjnych na kwotę 8.000,00zł. 4 kolejne duże 

zadanie Wspomaganie działalności Instytucji Stowarzyszeń i osób fizycznych służących Profilaktyce 

Uzależnień Rozwiazywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałań Przemocy w Rodzinie i 

80.000,00zł, jest na Powierzenie Organizacjom Pozarządowym realizacji zadań publicznych 

związanych z profilaktyką uzależnień zgodnie z zasadami określonymi w ustawie z 11 września 2015r., 

o zdrowiu publicznym lub ustawy z dnia 24 kwietnia 2023r. o działalności pożytku publicznego i 

wolontariacie kwota 80.000,00zł. Kolejne; Współpraca z instytucjami i organizacjami pozarządowymi w 

celu wymiany doświadczeń, tutaj bezkosztowne zadanie i zadanie 5 to Podejmowanie interwencji w 

związku z naruszeniem przepisów określonych w art. 13 i 15 ustawy o wychowaniu w trzeźwości i 

przeciwdziałaniu alkoholizmowi oraz występowaniu przed Sądem w charakterze oskarżyciela 

publicznego też zadanie bezkosztowne. Całość zadania to 170.000,00zł, w skali całego roku 2024. 

Dziękuję. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: dziękuję Panie Wójcie, czy ktoś z Państwa 

Radnych chciałby zabrać głos? Brak. 

opinie:  

Komisja Budżetu i Finansów projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie, 

Komisja Zdrowia, Pomocy Społecznej, Oświaty, Kultury i Spraw Mieszkaniowych projekt uchwały 

zaopiniowała pozytywnie, 

Komisja Porządku Publicznego, Spraw Obywatelskich i Ochrony Przeciwpożarowej projekt uchwały nie 

opiniowała. 

( Z sali posiedzeń wyszedł Radny Stanisław Wasiński) 

głosowanie:  

Uchwała nr 591/LV/2023 została przyjęta 9 głosami za co stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 9-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska odczytała: nabycia niezabudowanej 

nieruchomości stanowiącej działkę nr 378  o pow. 0,4410 ha położoną na terenie m. Gostynina z 

przeznaczeniem na realizację celu publicznego. 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado  działka 378 o pow. 

0,4410ha jest to działka położona na terenie Miasta Gostynina przy ul. Bierzewickiej bezpośrednio 

przylegająca do działki na której realizujemy budowę siedziby Urzędu. Zdajemy sobie sprawę że działka 

na której budujemy siedzibę Urzędu ma pow. 4200m2, jest to mała powierzchnia żeby zaspokoić 

wszelkie potrzeby jeśli chodzi o miejsca parkingowe dla pracowników a przede wszystkim dla petentów, 

więc teren bezpośrednio przed budynkiem naszym zamysłem jest żeby służył generalnie petentom 

którzy korzystają z potrzeb załatwiania spraw w Urzędzie, natomiast potrzeba jest organizacji parkingu 

dla pracowników żeby samochody pracownicze jak gdyby nie blokowały tutaj tych miejsc parkingowych. 

Ta działka jest o szerokości 11 bądź 13m, jest to wąska działka czyli dla właściciela tejże działki 

zagospodarowanie jest bardzo trudne żeby osiągnąć jakiś zamierzony efekt, natomiast na 

powiększenie naszej działki  byłoby to idealne i na tej części tej działki planowali byśmy lokalizację 

parkingu właśnie dla pracowników, nie na całej tylko na części bo jest ona dużą działką, długą. Nam 

wystarczyłaby jej połowa czy do wysokości naszej działki, nie mniej jednak właścicielka tejże działki nie 

wyraża zgody na jaki kolwiek podział, stawia jasno sprawę bo ja już kilka rozmów odbyłem w tej sprawie 

i negocjacje trwają więc Pani uregulowała jak gdyby sprawy własnościowe już w tej chwili jest 

możliwość bo wcześniej nie było uregulowane sprawy własnościowe w związku z tym nie można było 



do tego tematu przystąpić, w tej chwili są uregulowane w związku z tym taka prośba do Państwa że 

akceptujcie Państwo a środki oczywiście jakoś znajdziemy. Podjęcie uchwały o wyrażeniu zgody na 

nabycie nie oznacza że już jest przesądzone że ją kupimy, kupimy oczywiście za odpowiednią kwotę, 

a Państwa zgoda jest mi potrzebna po to żeby dokonać i zlecić wykonanie wyceny rzeczoznawcy żeby 

wiedzieć o jakiej kwocie i jaką kwotą negocjować z właścicielem tego gruntu. Dziękuję. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: dziękuję Panie Wójcie, czy ktoś z Państwa 

Radnych chciałby zabrać głos? Brak. 

opinie:  

Komisja Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony projekt uchwały nie opiniowała z 

braku kworum. 

głosowanie:  

Uchwała nr 592/LV/2023 została przyjęta 9 głosami za co stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 10-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska odczytała: Podjęcie uchwały w sprawie: 

przekazania w dzierżawę na okres 3 lat gruntów stanowiących działkę nr 78 o pow. 0,0969 ha we wsi 

Rumunki gm. Gostynin. 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado działka o nr. 78 o pow. 

0.0969 ha  położona we wsi Rumunki była dzierżawiona przez osobę prywatną, fizyczną która wystąpiła 

o przedłużenie dzierżawy, ta dzierżawa jest na cele rolne, a że łączny czas dzierżawy przekroczył 3 

lata konieczna jest zgoda Rady Gminy Gostynin na jej kontynuację.  

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: dziękuję, czy ktoś z Państwa Radnych 

chciałby zabrać głos? Brak. 

opinie:  

Komisja Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony projekt uchwały nie opiniowała z 

braku kworum. 

głosowanie:  

Uchwała nr 593/LV/2023 została przyjęta 9 głosami za co stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 11-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska odczytała: Podjęcie uchwały w sprawie: 

zastosowania bonifikaty od ceny ustalonej przez rzeczoznawcę majątkowego na sprzedawaną na rzecz 

najemcy nieruchomość. 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, Gmina Gostynin jest 

właścicielem nieruchomości zabudowanej budynkiem mieszkalnym i gospodarczym, które 

posadowione są na działce o nr. ewid. 45/2 obręb Marianów Lucieński, jest do tego księga wieczysta. 

Budynek mieszkalny i gospodarczy znajdujący się na tej nieruchomości wymaga dużych nakładów 

finansowych na remont i modernizację a także na utrzymanie bieżące . Zbycie nieruchomości następuje 

w drodze bezprzetargowej przy uwzględnieniu pierwsze ńw nabyciu. Jest tam od szeregu lat najemcą 

osoba fizyczna i wystąpiła z wnioskiem o wykup tejże całej nieruchomości. Bonifikaty stosowane były 

przez szereg lat na nieruchomości czy lokale które zbywaliśmy na rzecz najemcy, była to taka 

powszechna zasada w tejże uchwale docelowo wykropkowaliśmy wysokość tej ulgi gdyż to Państwo 

zdecydujcie jaką, dodam że stosowaliśmy różne, oczywiście tutaj najemca wystąpił o 90% ulgę, 90% 

jest to bardzo dużo i prawie oddanie za darmo, chociaż ustawa dopuszcza taka możliwość jak 

najbardziej. Przez szereg lat stosowaliśmy ulgi na poziomie 40-50%, myślę że taki poziom moglibyśmy 

zaproponować. Działkę łączy i nieruchomość jest wyceniona na 106.600,00zł. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: dziękuję Panie Wójcie, czy ktoś z Państwa 

Radnych chciałby zabrać głos? Brak. 

opinie:  

Komisja Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony projekt uchwały nie opiniowała z 

braku kworum. 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: nie mniej jednak jakąś rekomendację komisja wypracowała. 

Radny Mirosław Nowacki: Komisja potwierdziła 50% bonifikaty.  



Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: czyli po wczorajszej dyskusji na Komisji 

Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony. Komisja proponowała taką wysokość 50% 

bonifikaty i z taką propozycją teraz przystąpimy do podjęcia uchwały. 

głosowanie:  

Uchwała nr 594/LV/2023   została przyjęta 10 głosami za co stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 12-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska odczytała: Podjęcie uchwały w sprawie: 

zbycia w drodze bezprzetargowej nieruchomości zabudowanej oznaczonej nr ewid. 45/2 o pow. 0,1499 

ha położonej  w obrębie Marianów Lucieński gm. Gostynin. 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, tj ten sam temat o którym 

mówiliśmy o bonifikacie, może odwrotnie powinno być procedowane, najpierw jest w sprawie zbycia, a 

potem bonifikacie, ale nie przeszkadza to jednak ze kolejność jest taka.  

opinie:  

Komisja Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony projekt uchwały nie opiniowała z 

braku kworum. 

głosowanie:  

Uchwała nr 595/LV/2023  została przyjęta 10 głosami za co stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 13-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska odczytała: Podjęcie uchwały w sprawie: 

przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obejmujący 

obszar części wsi Białe, gmina Gostynin. 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado,  tutaj były wnioski, kilka 

czy nawet kilkanaście wniosków od właścicieli nieruchomości o zmianę miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla części wsi Białe, oczywiście plan funkcjonuje, chodzi w tej chwili 

o zmianę, chodzi głównie o zmianę sposobu użytkowania, przeznaczenia funkcjonalnego. Przy tej 

okazji oczywiście chcę zmienić też zapisy w planie zagospodarowania przestrzennego dla m. Białe dla 

naszej działki, dla naszej nieruchomości po byłym GCK w m. Białe. Tam są zapisy obowiązujące w tym 

miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego który przeznaczają ten obiekt i tą działkę na 

cele związane z edukacją, sportem i rekreacją, działalność usługowa i częściowo mieszkalną, chcemy 

ten zapis troszeczkę bardzie złagodzić żeby on był bardziej uniwersalny, bo jak gdyby taki zapis 

ogranicza możliwości przeznaczenia tejże działki i myślę że w ślad za tym zapisem kolejna licytacja 

niedoszła do skutku z uwagi na takie zapisy i obawy co z tym będzie można zrobić, więc chcemy żeby 

te zapisy w planie zagospodarowania przestrzennego dla m.in. przy tej okazji dla naszej działki ale nie 

tylko z powodu tej działki, wniosków było więcej i chcemy te zapisy zmienić wtedy być może szybciej 

znajdziemy chętnego na ten obiekt. Dziękuję.  

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: dziękuję, czy ktoś z Państwa Radnych 

chciałby zabrać głos? Brak. 

opinie:  

Komisja Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony projekt uchwały nie opiniowała z 

braku kworum. 

głosowanie:  

Uchwała nr 596/LV/2023 została przyjęta 10 głosami za co stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 14-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska odczytała: Podjęcie uchwały w sprawie: 

ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w  mieszkaniach treningowych 

wspomaganych, ośrodkach wsparcia udzielających schronienia osobom tego pozbawionym, w tym   

osobom bezdomnym. 

Kierownik GOPS Magdalena Dołęga: Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, Panie Wójcie do 

kompetencji Rady Gminy należy ustalenie zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w mieszkaniach 

treningowych i wspomaganych oraz ośrodkach wsparcia, co wynika z postanowień art. 97 ust. 5 Ustawy 



o pomocy społecznej.  Nowelizacja tej ustawy dokonana w dniu 28 lipca 2023r. wprowadziła zmianę  

mieszkania chronione od 1 listopada zmieniły nazwę na treningowe lub wspomagane. Z mieszkań 

treningowych i wspomaganych nie będą mogli skorzystać wszyscy. Jak wskazuje art. 53 ust. 1 ustawy 

o pomocy społecznej, wsparcie w mieszkaniu wspomaganym będzie mogła uzyskać osoba pełnoletnia, 

która ze względu na trudną sytuację życiową, wiek, niepełnosprawność lub chorobę, bezdomność, 

przemoc w rodzinie potrzebuje wsparcia w funkcjonowaniu w codziennym życiu, Mieszkania treningowe 

i wspomagane są formą pomocy społecznej, której celem jest przygotowanie do niezależnego życia. 

Wsparcie w mieszkaniu treningowym lub wspomaganym może zostać przyznane osobie pełnoletniej ze 

względu na trudną sytuację życiową, wiek, niepełnosprawność, szczególnie zaburzenia psychiczne, ale 

także osobie bezdomnej, opuszczającej pieczę zastępczą w rozumieniu przepisów o wspieraniu rodziny 

i systemie pieczy zastępczej, młodzieżowy ośrodek wychowawczy, okręgowy ośrodek wychowawczy, 

zakład poprawczy, schronisko dla nieletnich, a także cudzoziemcowi, który uzyskał w Polsce status 

uchodźcy, ochronę uzupełniającą lub zezwolenie na pobyt czasowy. Do mieszkania treningowego lub 

wspomaganego kieruje gmina lub powiat, zamieszkanie poprzedzone jest podpisaniem kontraktu 

mieszkaniowego pomiędzy gminą/powiatem, podmiotem prowadzącym mieszkanie i osobą ubiegającą 

się o pobyt w nim. Przyznanie wsparcia następuje w drodze decyzji administracyjnej. 

Ponadto dopracowywano zasady kierowania, odpłatności zwolnienia z ponoszenia kosztów pobytu w 

Ośrodkach Wsparcia 

Udzielenie schronienia osobom tego pozbawionym jest zadaniem własnym gminy  

o  charakterze obowiązkowym zgodnie z art. 17 ust. 1 pkt 3 ustawy o pomocy społecznej, a   art. 48a 

ust. 1 ww. ustawy stanowi, że udzielenie schronienia następuje przez przyznanie tymczasowego 

miejsca w noclegowni, schronisku  dla osób bezdomnych. 

Udzielenie schronienia przez Gminę Gostynin jest realizowane poprzez placówki dla osób tego 

pozbawionych, w tym osób bezdomnych prowadzone przez organizacje pozarządowe na podstawie 

umów zawartych z Gminą Gostynin reprezentowana przez Kierownika GOPS w Gostyninie. W związku 

z tym istnieje potrzeba uregulowania kwestii ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia 

dla osób bezdomnych i osób pozbawionych schronienia oraz w ośrodkach wsparcia udzielających 

schronienia osobom tego pozbawionym z usługami opiekuńczymi, w tym osobom bezdomnym we 

wszystkich placówkach zapewniających to schronienie w związku ze zmianą wprowadzoną na 

podstawie art. 97 ust. 1a, ustawy o pomocy społecznej. 

(Z sali posiedzeń wyszedł Radny Stanisław Wasiński) 

Podstawą do sporządzenia niniejszego projektu uchwały jest art. 97 ust. 5 ustawy o pomocy społecznej, 

który stanowi,  że  Rada Gminy w drodze uchwały ustala, w zakresie zadań własnych, szczegółowe 

zasady ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia,  mieszkaniach treningowych i 

wspomaganych. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: dziękuję Pani Kierownik, czy ktoś z 

Państwa Radnych chciałby zabrać głos? Brak. 

opinie:  

Komisja Zdrowia, Pomocy Społecznej, Oświaty, Kultury i Spraw Mieszkaniowych projekt uchwały 

zaopiniowała pozytywnie. 

głosowanie:  

Uchwała nr 597/LV/2023 została przyjęta 9 głosami za co stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 15-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska odczytała: Podjęcie uchwały w sprawie: 

przyjęcia planu pracy Rady Gminy Gostynin na 2024 rok. 

Plan pracy został przesłany Państwu Radnym, Państwo Radni zapoznali się z Planem pracy Rady 

Gminy Gostynin na rok 2024, czy jeszcze w tym punkcie ktoś z Państwa Radnych ma jakieś uwagi, 

pytania?  Nie widzę, w związku z tym przystąpimy do podjęcia uchwały. 

głosowanie:  

Uchwała nr 598/LV/2023   została przyjęta 9 głosami za co stanowi załącznik do protokołu. 

 

 



Do punktu 16-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska odczytała: Podjęcie uchwały w sprawie: 

przyjęcia planów pracy stałych Komisji Rady Gminy Gostynin na 2024 rok. 

Podczas Komisji poszczególne Komisje wypracowały i przyjęły Plany Pracy Komisji na rok 2024. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: czy ktoś z Państwa Radnych chciałby 

zabrać głos w tym punkcie? Brak 

głosowanie:  

Uchwała nr 599/LV/2023 została przyjęta 9 głosami za co stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 17-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska odczytała: Podjęcie uchwały w sprawie: 

rozpatrzenia petycji Sołectwa Miałkówek - Budy Lucieńskie dotyczącej budowy ujęcia wody dla 

sołectwa Miałkówek - Budy Lucieńskie. 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, oczywiście ta petycja 

wpłynęła 28 listopada 2023r., oczywiście o brakach czy spadkach ciśnienia w sołectwie Miałkówek-

Budy Lucieńskie oczywiście jest nam sytuacja dobrze znana, podjęliśmy szereg działań aby 

rzeczywiście ten problem rozwiązać nie tylko dla sołectwa Miałkówek-Budy Lucieńskie ale generalnie 

dla mieszkańców Gminy Gostynin bo i też w różnych innych terenach również są okresowe spadki 

ciśnienia. Związane są oczywiście one z tym że mamy do czynienia w ostatnich latach z głęboką suszą 

hydrologiczną, tym samym należy pamiętać o oszczędzaniu zasobów wody, ja niejednokrotnie 

apelowałem do mieszkańców Gminy Gostynin i zarówno tych letniskowych jak i stałych mieszkańców 

apelowałem o oszczędzanie wody i niepodlewanie ogródków nadmierne w sezonie letnim wodą 

uzdatnioną z wodociągów Gminy która generalnie jest przeznaczona do spożycia przez ludzi a nie do 

podlewania trawników, a jest to problem który się mocno potwierdza gdyż wskazuje to kiedy są szczyty 

rozbioru wody, są generalnie w weekendy, od piątku, sobota, niedziela się zaczyna i kończy się w 

niedzielę, w normalne dni rozbiór jest dużo mniejszy czyli na te cele bytowe czyli spożywcze nie 

potrzeba aż takiej ilości wody tylko potwierdza fakt że dużo tej wody uzdatnionej a koszty uzdatniania 

są też nie małe pieniądze, widzicie to Państwo w budżecie koszty funkcjonowania SUW i związana z 

tym stawka opłaty za wodę która cały czas jest regulowana przez Wody Polskie, jest to też troszeczkę 

sytuacja niezdrowa gdyż Wody Polskie zatwierdzając nam stawkę starają się nam ciąć generalnie 

wszystkie pozycje w kalkulacje kosztów a one są po prostu najzwyczajniej nieuniknione więc w związku 

z tym uważam że na cele podlewania trawników powinno się wiercić swoje studnie i korzystać z wody 

nieuzdatnionej, natomiast woda uzdatniona i to za duże środki finansowe i jest to troszeczkę i 

nazwałbym to grzechem podlewanie. Nie mniej jednak oczywiście jesteśmy po to jako Gmina że mamy 

ten problem rozwiązać i mieszkańców w tą wodę zaopatrzyć. Podjęliśmy szereg działań tak jak 

powiedziałem mają rozwiązać nie tylko problem sołectwa Miałkówek-Budy Lucieńskie i generalnie 

wszystkich mieszkańców, duże 3 zadania które w Budżecie roku 2024 zostały już przyjęte przez 

Państwa do realizacji i my oczywiście niezwłocznie do nich przystąpimy, to są 3 modernizacje SUW 

mianowicie w m. Krzywie które na dzień dzisiejszy zaopatruje sołectwo Miałkówek-Budy Lucieńskie 

będzie tam głęboka modernizacja tejże stacji która na pewno pomoże rozwiązać ten problem, 

planujemy również modernizację SUW w m. Kozice która też jest wiekową stacją. Na te 2 stacje mamy 

dofinansowanie w ramach Polskiego Ładu w wys. 8.000.000,00zł, i w tej chwili jesteśmy na etapie 

opracowania kolejnej dokumentacji modernizacji SUW w Lucieniu co wspominałem w swoim 

sprawozdaniu, planujemy tam rozbudowę samej SUW czili doprojektowanie 2 kolejnych filtrów na SUW 

żeby możliwości uzdatniania przyśpieszyć tejże stacji i jednocześnie wyposażyć tą stację w 3 zbiornik 

retencyjny o pojemności 150m3. Przeprowadzenie tych robót dopiero nam pokaże czy ten problem się 

rozwiązał, jeżeli go nie rozwiążemy w ten sposób wtedy dopiero widzę zasadne ewentualne budowanie 

nowej stacji. Na ten moment uważam że raczej skupmy się na modernizacjach stacji i w ten sposób 

uzyskamy niż budowa kolejnej stacji, a mamy ich 10. Dziękuję. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: dziękuję Panie Wójcie, czy ktoś z Państwa 

Radnych chciałby zabrać głos? Brak. 

opinie:  

Komisja Skarg Wniosków i Petycji projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 



głosowanie: 

Uchwała nr 600/LV/2023 została przyjęta 9 głosami za co stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 18-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska odczytała: Informacja Przewodniczących 

komisji o realizacji wniosków komisji. 

Komisja Rewizyjna wniosków nie wypracowała, 

Komisja Budżetu i Finansów wniosków nie wypracowała.     

Komisja Zdrowia, Pomocy Społecznej, Oświaty, Kultury i Spraw Mieszkaniowych wniosków nie 

wypracowała. 

Komisja Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska wniosków nie 

wypracowała.  

Komisja Porządku Publicznego, Spraw Obywatelskich i Ochrony Przeciwpożarowej wniosków nie 

wypracowała.  

Komisja Skarg Wniosków i Petycji wniosków nie wypracowała. 

 

Do punktu 19-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska odczytała: Przyjęcie protokołu z LIII i LIV 

sesji Rady Gminy Gostynin. 

Czy ktoś z Państwa Radnych ma jakieś uwagi, bądź pytania do przesłanych protokołów ? Brak. 

Protokoły z obrad LIII i LIV Sesji Rady Gminy zostały przyjęte 9 głosami za co stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

Do punktu 20-go. 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, nieuchronnie końcówka 

roku 2023 i w tym miejscu jest to dzisiaj ostatni dzień roboczy tegoż roku zarówno tutaj w Urzędzie jak  

i generalnie roboczy, mamy 2 dni jeszcze na takie troszeczkę wytchnienie, natomiast chciałbym w tym 

miejscu bardzo serdecznie podziękować Państwu Radnym za owocną współpracę, Pani Skarbnik, 

mojemu Zastępcy który jest na razie nieobecny, Pani Sekretarz, wszystkim Kierownikom referatów, 

wszystkim pracownikom poszczególnych referatów i tym szeregowym i tym bardziej eksponowanym 

za zaangażowanie w realizacji tegoż Budżetu  roku 2023, udało nam się naprawdę wykonać potężną 

robotę inwestycyjną, sprawozdanie oczywiście w ustawowym czasie przedstawiłem Państwu które 

będzie już dokładnie obrazowało w liczbach ten fakt, także jeszcze raz bardzo serdecznie dziękuję za 

owocna współpracę w roku 2023.   

Pan Wójt złożył życzenia na  Nowy Rok wszystkim mieszkańcom Gminy Gostynin. 

Przewodnicząca Rady Gminy Renata Kędzierska: czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos? 

Sołtys: Panie Wójcie, Wysoka Rado i wszyscy Radni, w 2021 skradziona 1 lampę, w 2022 skradziono 

2 lampę, Pan Wójt obiecał że z jakiegoś ubezpieczenia drogowego jakąś 1 lampę chociaż na tą główną 

krzyżówkę zakupi, minęło już 1.5 roku i nic się nie zadziało, żadnej lampy nie mamy, dzieci teraz idą 

do autobusu po ciemku przed 7, bo jest sezon jak to jesień jest. Druga sprawa cały rok minął i fundusz 

sołecki przeznaczyłam na wycięcie korzeni i remont drogi ale nie było wykonawcy, ja w 1 dzień 

znalazłem ITC z Baruchowa Jabłoński, przyjechał, ustaliliśmy, przyjechał i podpisał umowę i są 

powycinane korzenie i to ogromne korzenie które 50cm w niektórych miejscach unosiły asfalt i mam 

zdjęcia, Pan Wójt może sobie zobaczyć i jest wykonane, jest tylko nie położona w tych kwadratach bo 

akurat przyszła zima, śnieg spadł i nie jest położony asfalt, a tak to mamy zrównane wszystko, mamy 

powycinane, ogromne korzenie były pod tym i psuły asfalt, to przez cały rok nie można było wykonawcy 

znaleźć, fundusz sołecki by mi niedługo przepadł żebym nie znalazł. Pan Sołtys złożył życzenia na 

Nowy Rok 

Przewodnicząca Rady Gminy Renata Kędzierska: w imieniu własnym i w imieniu Rady Gminy Gostynin 

wszystkim mieszkańcom Gminy Gostynin złożyła życzenia na Nowy Rok. 

 

Do punktu 21-go. 

Zakończenie obrad Sesji. Zakończono o godz. 12.10. 



Przewodnicząca Rady Gminy Renata Kędzierska podziękowała Radnym, Wójtowi Gminy Sekretarzowi 

Gminy, Skarbnikowi Gminy, wszystkim obecnym za uczestnictwo  w obradach LV Sesji Rady Gminy i 

zamknęła je. 

 

 

 
Protokółowała: 

B. Gospodarowicz 

         

               Przewodnicząca Rady Gminy 

         Renata Kędzierska 

 

 

 

  


